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Juraj Droba (predseda BSK) 

Vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci, poprosím, zaujmite svoje miesta. 

Panie poslankyne, vážení páni, poslanci, dámy a páni, vítam vás na dnešnom 

VIII. zasadnutí Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho kraja. A tak ako vždy, 

začneme štátnou hymnou, ale chcem vám ešte povedať, že dnes ráno nás opustil náhle 

pán Rudolf Hrubý, bol to náš partner pre Campus v Petržalke, človek, s ktorým sme 

posledný rok veľmi intenzívne rokovali, ktorý plánoval investovať rádovo desiatky miliónov 

eur v rámci nášho pozemku BSK pre potreby Slovana Bratislava, ktorý vlastnil. Takže 

chcem vás poprosiť, aby sme po štátnej hymne ešte ostali stáť na symbolickú minútu ticha 

za pána Rudolfa Hrubého. Poprosím štátnu hymnu. 

Zaznieva štátna hymna. 

Minúta ticha za pána Rudolfa Hrubého. 

Ďakujem veľmi pekne. 

Dovoľte mi privítať našich študentov Hotelovej akadémie so sídlom na Mikovíniho ulici. 

Prezentujú sa dnes obsluhou aj občerstvením. A zároveň vítam medzi nami zástupcov 

našich sociálnych zariadení, konkrétne sú to DSS Integra, DSS Rozsutec, DSS 

a zariadenie pre seniorov Kaštieľ a zariadenie sociálnych služieb Pod hradom. Ďakujeme 

za prezentáciu a možnosť zakúpenia vianočných dekorácií, ktoré ste vyrobili a priniesli so 

sebou. Opätovne máme možnosť obdivovať vašu kreativitu a výsledky práce šikovných 

rúk vás a vašich klientov. Pristúpime teraz k oficiálnej časti nášho dnešného zasadnutia. 

Z rokovania sa ospravedlnili páni poslanci Jakub Mrva, Peter Tydlitát a Tünde Neszméri. 

Pán poslanec Gašparovič bude meškať. 

Konštatujem, že podľa prezenčnej listiny je z celkového počtu 53 poslancov Zastupiteľstva 

BSK na dnešnom zasadnutí v tejto chvíli prítomná nadpolovičná väčšina. V súlade s touto 

informáciou je zrejmé, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné a tým pádom môžeme 

pristúpiť k ďalším bodom programu. V prípade, ak by nebolo funkčné hlasovacie 

zariadenie, poverujem sčítaním hlasov skrutátorov z radov našich technikov. V zmysle 

čl. 5 bodu 12 platného rokovacieho poriadku Zastupiteľstva BSK volíme troch poslancov 

ako overovateľov zápisnice. Dovoľte, aby sme teraz prikročili k tejto voľbe. Navrhujem 

poslancov pána Jánošíka a pána Savkuliaka a pána Tittela. 

Ak ma niekto, nejaký iný návrh, prosím, prezentujte ho teraz.  

Neevidujem iný návrh, takže poďme hlasovať, poprosím, aby ste sa prezentovali, hlasovali 

za týchto troch poslancov.  

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem. 



Konštatujem, že za hlasovalo 39 poslancov, nikto proti, nikto sa nezdržal, uznesenie bolo 

prijaté tak, ako sme ho navrhovali. Takže overovateľmi zápisnice sú páni poslanci Jánošík, 

Savkuliak a Tittel. Taktiež v zmysle čl. 5 bodu 12 platného rokovacieho poriadku 

Zastupiteľstva BSK volíme z poslancov trojčlennú návrhovú komisiu. Dovoľte, aby sme 

prikročili k jej voľbe. Predkladám nasledovné návrhy, pani poslankyňa Schwartzová, pán 

poslanec Buocik a pán poslanec Machata. Má niekto iný návrh? 

Neevidujem iný návrh, takže dovoľte, aby sme prešli k hlasovaniu a poprosím, aby ste 

hlasovali teraz. 

Za hlasovalo 41 poslankýň a poslancov, proti nikto, nikto sa nezdržal, takže tušili, že budú 

zvolení, sadli si na svoje miesta ešte predtým, ako tam mali sedieť. Gratulujem k zvoleniu 

a poďme k schvaľovaniu programu. V pondelok 4. decembra vám bola v zákonom 

stanovenej lehote odoslaná Pozvánka s programom a materiálmi na dnešné 

zastupiteľstvo. Ako som už avizoval na pracovnom stretnutí v stredu, pani vicežupanka 

Simona Petrík a pán vicežupan Michal Sabo sa vzdali výkonu funkcie podpredsedov 

Bratislavského samosprávneho kraja. Na pozície nových podpredsedov 

a podpredsedníčiek BSK sú navrhnutí dvaja kandidáti z radov poslancov. Konkrétne pani 

poslankyňa Hitková a pán poslanec Kuklovský. Ich voľbe sa budeme venovať v bode 10. 

Tiež by som rád doplnil informáciu, že v Pozvánke je okrem voľby podpredsedov niekoľko 

bodov programu, ktoré sa finalizovali až po rokovaní komisií zastupiteľstva, ktoré sa 

uskutočnili 20. - 22. novembra. Jedná sa o body označené číslami 5, 6, 7, 10, 11 a 12. 

Z pracovného stretnutia, ktoré sa uskutočnilo v stredu 13. decembra vzišla naprieč 

politickým spektrom dohoda na doplnení nasledovných bodov do rokovania. Vymenujem 

tieto nové body za sebou a následne budeme hlasovať o ich zaradení do programu 

dnešného rokovania. Po prvé, návrh voľby predsedu Dotačnej komisie BSK, po druhé, 

voľba členky Komisie sociálnych vecí Zastupiteľstva BSK a po tretie, návrh na schválenie 

dodatku číslo 3 k zmluve o poskytnutí finančného príspevku pre projekt Ecoregión SK-HU 

v rámci programu spolupráce Interreg V-A Slovenská republika- Maďarsko 2014-2020. 

Poprosím, aby sme teraz hlasovali o zaradení týchto nových bodov do dnešného 

programu rokovania, teraz.  

Za hlasovalo 44 poslankýň a poslancov, nikto proti, nikto sa nezdržal, prijali sme 

updatovaný alebo pozmenený program. Tieto body doplníme v súlade s rokovacím 

poriadkom tesne pred bod Interpelácie a Rôzne, teda ako body 23, 24 a 25. Chcem sa 

spýtať, či má niekto ešte nejaký doplňujúci návrh programu? 

Nevidím žiadny, takže pristúpime k hlasovaniu o programe ako celku. Dovoľte, aby som 

vás vyzval teraz hlasovať o programe tak, ako bol upravený predchádzajúcim hlasovaním, 

poprosím, hlasujte o programe teraz.  



Program bol schválený, za hlasovalo 45 poslankýň, poslancov, nikto proti, nikto sa 

nezdržal, pristúpime teda priamo k programu dnešného rokovania. Bod číslo 1 je 

Informácia o plnení uznesení Zastupiteľstva BSK s termínom plnenia 26. október až 

30. november 2023. Poprosím o úvodné slovo pani riaditeľku úradu Patríciu Mešťan. 

Patrícia Mešťan (riaditeľka Úradu BSK) 

Ďakujem pekne, pán predseda, vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci, predmetom 

tohto bodu je pravidelný materiál týkajúci sa prehľadu plnenia uznesení Zastupiteľstva 

BSK, v tomto prípade s termínom plnenia 26. október až 30. november 2023. V prvej časti 

materiálu splnené uznesenia je sumár celkovo 8 splnených uznesení Zastupiteľstva BSK. 

V druhej časti materiálu nájdete odpočet priebežného plnenia celkovo 63 uznesení. V tretej 

časti sa nachádza jedno uznesenie s posunom termínu plnenia. V rokovacej sále sú 

prítomní aj príslušní riaditelia odborov a vedúci oddelení v prípade otázok. Ďakujem pekne. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k tomuto bodu programu. 

Neevidujem žiadne prihlášky do diskusie, takže dovoľte, aby sme prešli k hlasovaniu, 

poprosím návrhovú komisiu o uznesenie. Marek Machata ako predseda predpokladám, 

áno? 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Dobré ráno, pán župan, dajte prosím hlasovať o tom, že Zastupiteľstvo Bratislavského 

samosprávneho kraja berie na vedomie informáciu o plnení uznesení Zastupiteľstva BSK 

s termínom plnenia 26. október až 30. november 2023, ďalej podľa predloženého 

materiálu. 

Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, poprosím, aby ste hlasovali teraz.  

Konštatujem, že za hlasovalo 46 poslankýň, poslancov, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal. 

Prechádzame na bod číslo 2. Tým je informácia o pláne zasadnutí Zastupiteľstva BSK na 

rok 2024. Jedná sa o pravidelný materiál, berieme ho na vedomie vždy na sklonku 

kalendárneho roka. Okrem rámcového programu rokovaní Zastupiteľstva BSK v budúcom 

roku 24, je v tomto bode v tabuľke prehľadne uvedený aj rozpis termínov prípravy, zberu 

materiálov, prerokovanie v komisiách, ako aj na zasadnutiach zastupiteľstva. Rokovania 

komisií budú aj v tomto roku opäť prebiehať od pondelka do stredy. A v princípe až na 

jednu výnimku v popoludňajších hodinách. Zasadnutia zastupiteľstva sa nám osvedčili 

v piatkových dopoludňajších termínoch. V budúcom roku máme podľa predkladaného 

materiálu naplánovaných 6 rokovaní zastupiteľstva, pri zostavovaní termínov rokovaní 



sme zohľadňovali štátne sviatky, prázdniny, ale aj neodkladné, dlhodobo plánované 

pracovné cesty v Bruseli. Zároveň sa plán zasadnutí prispôsobuje aj zákonným lehotám, 

ktoré musíme akceptovať pri predkladaní materiálov v rámci úradu. Dokonca sme pozerali 

aj na také veci, ako termíny zasadnutia Národnej rady a snažili sme sa aspoň do určitej 

miery zohľadniť aj toto. V prípade nutnosti zvolania mimoriadneho termínu rokovania 

zastupiteľstva je v prikladanom harmonograme priestor aj na riešenie takejto 

nepredvídateľnej situácie. Stalo sa nám to párkrát v minulosti a občas, niekedy treba 

zvolať zastupiteľstvo aj v mimoriadnom termíne, takže rátame aj s tým. Dovoľte, aby som 

otvoril rozpravu k tomuto bodu programu. 

Neevidujem žiadnu prihlášku do rozpravy, takže dovoľte, aby som rozpravu ukončil 

a odovzdal slovo návrhovej komisii. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujem pekne, pán župan, dajte prosím hlasovať. O tom, že Zastupiteľstvo 

Bratislavského samosprávneho kraja po prerokovaní materiálu berie na vedomie 

Informáciu - plán zasadnutí zastupiteľstva BSK na rok 2024. Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, poprosím, aby ste o tomto bode programu hlasovali teraz. 

Konštatujem, že za hlasovalo 46 poslankýň, poslancov, nikto proti, nikto sa nezdržal, tento 

bod bol prijatý, ukončujem ho a prechádzame k bodu číslo 3. Tým je Odpočet akčného 

plánu BSK pre implementáciu Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja BSK 

pre roky 21 až 27 s výhľadom do roku 2030 za obdobie od 22. septembra do 

15. decembra 23. Úvodné slovo odovzdávam pani riaditeľke odboru Barbore Lukáčovej. 

Barbora Lukáčová (riaditeľka odboru stratégie) 

Ďakujem srdečne, prajem pekný deň. V zásade ide o odpočet tak, ako ho dostávate vždy, 

každé 3 mesiace. Ja budem veľmi stručná a poviem len najdôležitejšie aktivity, ktoré sa 

podarili, ktoré sú nosnými aktivitami v rámci sektorových politík. Odovzdané sú všetky 

COVPčka okrem Polygrafickej, ktorá sa dokončuje. Zároveň máme po stavebnej stránke 

odovzdané všetky objekty, ktoré sa týkajú deinštitucionalizácie a zariaďujeme ich. 

K veľkým veciam patrí ešte samozrejme téma Cyklotrás, ktoré sa tých 5 najvýznamnejších 

sa projektuje a pohli sme sa veľmi významne v projekčnej fáze. Podarilo sa nám predložiť 

2 parky, finišujeme s Čunovom, odovzdala sa záhrada Malokarpatská a významne sme 

posunuli aj debatu s, jednak ministerstvami, ale predovšetkým aj v území s obchvatom 

Modra a rovnako aj s obchvatom Pezinok. To sú asi z takých tých najdôležitejších, 

samozrejme, projekčne sme významne posunuli aj obchvat Malaciek. Významná vec sa 

stala a to budete počuť aj v aktualizácii akčného plánu, prísun zdrojovosti na kompletnú 

rekonštrukciu a revitalizáciu cestnej siete tak dvojok, ako aj trojok, takže toľko asi z tých, 



z tých veľkých infraštrukturálnych vecí. Samozrejme, sme to veľmi podrobne preberali na 

každej jednej komisii, kde sa samozrejme, poslanci pýtali podľa sektorových politík, ktoré 

ich zaujímali na jednotlivé projekty, zatiaľ toľko. Z mojej strany, pán župan, ďakujem veľmi 

pekne. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, otváram rozpravu k tomuto bodu programu. Počul som obchvat 

Malaciek. Pán poslanec Říha sa bavil, takže možno ho vyškrtneme. Nech sa páči. 

Neevidujem žiadnu prihlášku do rozpravy, takže odovzdávam slovo návrhovej komisii. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte prosím hlasovať o materiáli tak, ako bol predložený. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, ďakujem veľmi pekne, poprosím, aby ste hlasovali teraz. 

Za hlasovalo 47 poslankýň a poslancov, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal, takže 

uznesenie bolo prijaté jednohlasne. Dovoľte, aby som ukončil bod číslo 3 a prešli sme 

k bodu číslo 4. Tým je aktualizácia akčného plánu BSK pre implementáciu programu 

hospodárskeho rozvoja, sociálneho rozvoja BSK na roky 21-27 s výhľadom do 2030 na 

kalendárny rok 2024+. Opäť úvodné slovo Barbora Lukáčová. 

Barbora Lukáčová (riaditeľka odboru stratégie) 

Ďakujem veľmi pekne. Je to teda aktualizáciu akčného plánu na to, čo nás bude čakať 

minimálne v kooperácii a v komparácii s trojročným programovým rozpočtom. Ja rýchlo 

preletím jednotlivé tie časti, viete, že sa skladajú podľa jednotlivých odborov, čiže ak ideme 

do odboru školstva a prirodzene sme odstránili všetky COVP, keďže ich považujeme za, 

za ukončené, pridali sme kampusy, pretože sme pokročili nielen v zdraví a športe 

v Petržalke, ale dneska, čo budete aj počuť, sme v samostatných materiáloch, sme 

postúpili v bionergetike v Bernolákove a vinársko-ovocinárskom v Modre, rovnako sme 

doplnili nové COVPčka, ktoré pripravujeme a to je Mikovinka a Hallová. Ostávajú 

samozrejme najväčší kampus zdravia a šport v Petržalke a všetky tie ostatné veci, ktoré 

ste naučení, či sú to revitalizácia športovísk alebo potom aj ďalšie pripravovanie 

jednotlivých aktivít v rámci ďalších COVPčiek, či obsahové aktivity mäkkého charakteru 

na podporu atraktívnosti stredoškolského vzdelávania v našom území, či už vo vzťahu 

k študentom alebo profesorom. V časti sociálnej sme odstránili projekty, ktoré dá sa 

povedať, že nám zamrzli a to je Sibírka a Integra, kde sa teda neposúvame 

v deinštitucionalizácii, ale rovnako sme dali preč aj Patrónka, ktorých sa presunul pod 

odbor stratégie. Čiže tam prišlo iba k uprataniu. Ostávajú, tým, že presúvame aktivity aj 

do ďalších rokov naše klasické DIčkad Merema Rača, ale samozrejme veľký projekt 



Znievska, Záhorská či ďalšie aktivity ohľadne zlepšovania kvality sociálnych služieb. 

V odbore zdravotníctva sme odstránili časť nemocnice Malacky a Bory a pridávajú sa 

aktivity, ktoré sú na podporu všeobecných lekárov, či už teda detských alebo dospelých 

a samozrejme tam zostávajú koncepčne projekty, ktoré vychádzajú zo stratégie 

zdravotníctva. V odbore dopravy, to je to, čo som už spomínala pri odpočte, sme vložili 

všetky cesty, ktoré sa rekonštruujú tak z vlastných zdrojov, ako aj zo zdrojov Slovak 

investment holding. A budete tam mať aktuálnu informáciu ohľadne aj mostu Angern, 

keďže Rakúšania čím ďalej, tým viacej cizolujú svoju pozíciu, len veľmi krátko k tomuto, 

konečne predložili finančný náklad na južný obchvat Angernu, vyšiel na 120 000 000, na 

čo sme ich upozornili, že toto nie je v našich investičných silách. A do marca sa opäť 

vraciame do intravilánu obidvoch obcí. 

V ďalších tých odboroch pribudli, by som povedala, že strategické projekty, ktoré súvisia 

s napĺňaním kohéznej politiky a transferu, ktorý sme získali do územia viac ako pol miliardy 

eur, sú to projekty od pokračovania v rámci cezhraničných aktivít park Stupava, Malinova, 

Dunajské Luhy, ďalšie etapa ekocentra Čunova, ale už sú tam oveľa viacej rozobraté aj 

jednotlivé cyklotrasy, keďže postupujeme v takom ako keby hlbšom, hlbšej predprojektovej 

príprave a tak isto tam máte veľmi podrobne rozobratý malokarpatský obchvat, či ten 

spomínaný obchvat Malaciek. Samozrejme, vždy vychádzame a to je alfa omega zo 

strategických dokumentov, ako aj z PHRS. V oblasti kultúry, samozrejme Bábkové divadlo, 

Aréna, keďže sa dokončujú synagóga Senec, aby tam ste naozaj videli aj po obsahovej 

stránke a ďalšie aktivity spojené s rozvojom Mosky či Ferdiša Kostku. 

Pán župan, ďakujem veľmi pekne. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne za vyčerpávajúcu správu, možno k tým bodom niektorým sa potom 

vrátime, špeciálne asi most nás zaujíma a dovoľte, aby som teraz otvoril rozpravu k tomuto 

bodu programu. 

Neevidujem žiadnu prihlášku do rozpravy, takže rozpravu ukončujem a odovzdávam slovo 

návrhovej komisii. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte prosím hlasovať o materiáli tak, ako bol predložený. 

Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Poprosím, aby sme hlasovali teraz.  

Konštatujem, že za hlasovalo 46 poslankýň a poslancov, nikto nebol proti, nikto sa 

nezdržal, uznesenie bolo prijaté v jeho navrhovanom znení. Ukončujem bod číslo 4 



a prechádzame na bod číslo 5. Tým je návrh na doplnenie žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok pre projekt Parks fit for our cross-border future (ParksFit4Future) v rámci 

programu spolupráce Interreg VI-A Slovensko - Rakúsko 2021 - 2027. Opäť pani 

Lukáčová.  

Barbora Lukáčová (riaditeľka odboru stratégie) 

Ďakujem veľmi pekne. Tento projekt je schválený zastupiteľstvom, ale dostali sme 

pripomienku v rámci textácie uznesenia, keďže bolo treba vyčísliť presnú sumu, čiže ide 

iba v jednoduchosti povedané, o izoláciu uznesenia tak, aby tam boli presné sumy, ktoré 

vychádzajú už dneska z projektovej dokumentácie a verím, že dneska monitorovací výbor 

aj schváli park v Stupave. Ďakujem veľmi pekne. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, poprosím, teraz otváram rozpravu k tomuto bodu programu. 

Neevidujem žiadnu prihlášku, takže odovzdávam slovo návrhovej komisii. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte, prosím hlasovať o materiáli tak, ako bol predložený, 

ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Poprosím poslankyne poslancov, aby hlasovali. Teraz. 

Konštatujem, že za hlasovalo 45 poslankýň a poslancov, nikto proti, nikto sa nezdržal. 

Ukončujem bod číslo 5 a prechádzame na bod číslo 6. Tým je informácia o príprave 

ideového zámeru vybudovania vinársko-ovocinárskeho kampusu v Modre. Opäť slovo 

Barbora Lukáčová. 

Barbora Lukáčová (riaditeľka odboru stratégie) 

Ďakujem veľmi pekne, pán predseda, ja som to už naznačila v tých materiáloch, ktoré sa 

týkali odpočtu, ako aj aktualizácii akčného plánu. Naozaj našou vlajkovou loďou je nielen 

teda sektorová politika školstva, odborné vzdelávanie, ale ho napĺňame prostredníctvom 

pilotných projektov, ktoré my sme zadefinovali ako kampusy, veľmi podrobné informácie 

máte samozrejme aj v tých akčných plánoch o kampuse zdravia a športu v Petržalke. No 

a týmto, čo som už avizovala, významne sa pohli aj ďalšie 2. Oni sú možno investične 

menšie, ale pre koncept stredného školstva a prepojenie stredného školstva je 

zabezpečenie jeho kvality, akceptácie na trhu práce alebo v tom sektore, v ktorom pôsobí 

a samozrejme prepojenie s aplikovaným výskumom sú nesmierne dôležité. Tak ako aj 

kampus vinársko-ovocinársky v Modre, ako aj ten ďalší bod, kampus bioenergetiky 

v Bernolákove. Čo sa teda udialo v rámci kampusu v Modre. Oveľa viacej sa cizolovali 



partnerstvá, dneska sme sa už uzhodli a definitívne ustálili takzvane v starom areáli 

modranskej školy, kde sme, tá investícia bude prebiehať v rámci objektu, objektu internátu, 

potom spojených parciel, ktoré máme spolu so štátom a v rámci ich výskumného ústavu, 

ktorý sídli vedľa, ktorý prejavil významný potravinársky výskumný ústav Ministerstva 

pôdohospodárstva, ktorý v podstate bude tvoriť tú zložku aplikovaného výskumu v rámci 

kampusu a rovnako sa nám cizolujú partneri už na, na naozaj kredibilnej báze v oblasti 

vinohradníctva a vinárstva. My by sme veľmi radi vám už niekedy v marci predložili ideový 

zámer, tzn. tak v architektonickej štúdie, ako aj prepracované úlohy a povinnosti 

jednotlivých partnerov, ale aj možno taký ten cieľ, že prečo do spoločnej aktivity idú. 

Z pohľadu financovania sme niekde okolo 15.000.000 EUR, pričom budeme realizovať 

kompletnú rekonštrukciu internátu so zázemím samotnej školy, aj keď dneska tá škola je 

počtovo relatívne malá, tak je nám jasné, že ona nikdy nedosiahne nejaké významné počty 

z pohľadu, ako keby očakávaní veľkých škôl, pretože to nie je ani žiaduce, ani potrebné, 

takže rátame niekde okolo maxima 120, maximálne 150 žiakov s tým, že samozrejme je 

tam aj významná zložka celoživotného vzdelávania. Objekt, resp. aktivity súvisiace 

s aplikovaným výskumom bude zabezpečovať práve ten potravinársky výskum, ktorý 

pôsobí a patrí pod Ministerstvo pôdohospodárstva, veľmi radi by sme kombinovali zdroje 

tak z programu Slovensko, ako aj z programu rozvoja vidieka. Máme, myslím si, že veľmi 

kredibilných partnerov aj v zahraničí, pretože veľa sme nadviazali partnerstvá s obdobnou 

školou, ktorá dokonca má až stupeň bakalársky v Kremsi, a rovnako teraz sa vraciame 

spolu s pánom vicežupanom a s pánom primátorom Modry so služobnej cesty 

z Burgunska, kde asi najvýznamnejšia vinohradnícka a vinárska škola v Európe prejavila 

významný záujem s nami spolupracovať práve na tvorbe kampusu, takže to sú naozaj 

vynikajúce správy. Ja to len veľmi zhrniem. Aplikovaný výskum, poľnohospodársky 

výskumák budeme zabezpečovať my, oblasť školstva cech vinárov a vôbec jednotlivé 

spolky, ale aj fyzické osoby, teda myslím podnikateľské fyzické osoby, ktoré sa, ktoré sa 

týkajú vinárstva a vinohradníctva a budú nám do toho vstupovať cez prax, financovanie, 

program Slovenska vo viacerých opatreniach, ktoré sa týkajú tak školstva, ako aj 

energetiky, ale aj rozvoj vidieka, ktorým sa budeme snažiť práve zafinancovať celú školskú 

pivnicu a celé jej vybavenie, ktoré bude slúžiť ako vinársky spolok pre malých a stredných 

podnikateľov aj vo vzťahu k ich materiálno-technickému vybaveniu. Toľko za mňa. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Dovoľte, aby som teraz otvoril rozpravu k tomuto bodu programu. 

Opäť žiadna prihláška do rozpravy, takže ju ukončujem a odovzdávam slovo návrhovej 

komisii. 

 

 



Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte, prosím, hlasovať o tom, že Zastupiteľstvo 

Bratislavského samosprávneho kraja po prerokovaní materiálu berie na vedomie 

informáciu o príprave ideového zámeru vybudovania vinársko-ovocinárskeho kampusu 

Modre. Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, poprosím, aby ste hlasovali teraz. 

Konštatujem, že za hlasovalo 48 poslankýň a poslancov, nikto nebol proti, nikto sa 

nezdržal, uznesenie bolo prijaté a ukončujem bod číslo 6. Prechádzame na bod číslo 7. 

Tým je informácia o príprave ideového zámeru vybudovania Kampusu bioenergetiky 

a krajinotvorby v Bernolákove. Opäť Barbora Lukáčová. 

Barbora Lukáčová (riaditeľka odboru stratégie) 

Ďakujem veľmi pekne. Tak ako vinohradnícky sa nám posunul významne, rovnako aj 

bernolákovský kampus. Viete, o zameranie, ktoré vychádza aj zo samotného názvu, ale 

naozaj sa budeme čím ďalej tým viacej smerovať ku téme obnoviteľných zdrojov a nestačí 

len vytvárať infraštruktúru obnoviteľných zdrojov, energetických obnoviteľných zdrojov, ale 

samozrejme treba mať nastavený aj maindset tzn. Správu a správne využívanie. My 

dneska študijné odbory máme zamerané čisto na výrobu energie a nemáme potom 

následne na správu, tzn. že aj tie naše aktivity, ktoré sú nasmerované či cez plán obnovy 

alebo aj cez program Slovensko, to sú neuveriteľné peniaze, ktoré ideme dať do 

energetickej efektívnosti, len potom potrebujeme aj odborníkov, ktorí v podstate tie verejné 

budovy alebo akékoľvek verejné a akékoľvek budovy, ktoré už sú pasívne alebo nedajbože 

aktívne, potrebujeme ich spravovať a to je 1 zo zámerov, ktorý má tento kampus, 

tzn. nielen vytvoriť opätovne celoživotné vzdelávanie v oblasti krajinotvorby, v oblasti 

udržateľnej energie, ale samozrejme aj vytvoriť vzdelávacie, vzdelávacie odbory 

klasického denného štúdia, ktorý sa touto problematikou bude zaoberať. Je to asi 

jedinečná záležitosť na Slovensku, pretože takto nikto nevníma zatiaľ energetiku napriek 

tomu, že je to nesmierne potrebné. Samozrejme, zložka tej školy bude zameraná aj vo 

vzťahu ku charakteru obyvateľstva, v ktorej, v ktorom území sa nachádza na gymnázium, 

resp. na technické lýceum, ktoré bude zamerané na prírodné vedy, rovnako téma 

prírodných vied, využívania zdrojov prírodných, energetických, ale aj vedľajších produktov 

v rámci poľnohospodárstva je téma, ktorá nezostane len na úrovni energetiky, ale 

obehového hospodárstva a potom aj vo vzťahu k vyššiemu štúdiu, čiže o tom je kampus 

Bernolákovo. Našim partnerom, aby som tú informáciu podala celú, je samotné 

Ministerstvo hospodárstva, ktoré nemá rovnako svoju vzdelávaciu inštitúciu v tomto smere 

a rado by si aj ten náš kampus adoptovalo ako svoju vzdelávaciu inštitúciu smerom na 

celoživotné vzdelávanie. Samozrejme potom aj partneri v oblasti zamestnávatelia v oblasti 



energetiky, vo vzťahu ku financovania, sú to, sú to zdroje z programu Slovenska a uvidíme, 

koľko do toho bude vedieť vložiť aj svojich vlastných zdrojov Ministerstvo hospodárstva, 

ale to nateraz neotvárame, čiže je to kompletne z programu Slovenska. Investičné náklady 

sa pohybujeme niekde okolo ôsmich miliónov eur, ale samozrejme tie podrobné investičné 

náklady budeme vedieť po vyhotovení projektových dokumentácií. Ďakujem veľmi pekne. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, poprosím teraz prihlášky do rozpravy, ak máte záujem. 

Neevidujem nikoho prihláseného do rozpravy, rozpravu ukončujem, odovzdávam slovo 

návrhovej komisii. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte, prosím, hlasovať o tom, že Zastupiteľstvo 

Bratislavského samosprávneho kraja po prerokovaní materiálu berie na vedomie 

informáciu o príprave ideového zámeru vybudovania Kampusu bioenergetiky 

a krajinotvorby v Bernolákove. Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Poprosím, aby sme hlasovali teraz.  

Konštatujem, že za hlasovalo 49 poslankýň a poslancov, nikto nebol proti, nikto sa 

nezdržal, bod číslo 7 bol prijatý tak, ako bol predkladaný. Prechádzame na bod číslo 8. 

Tým je informácia o rozpočtovom hospodárení BSK za obdobie od 1. Januára 23 do 

30. 9. 23. Poprosím Mareka Vlčeka o viac informácií. 

Marek Vlčej (riaditeľ Odboru financií Úradu BSK) 

Ďakujem pekne pán predseda. Vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci. Ide 

o pravidelný informačný materiál, ktorý zachytáva hospodárenie Bratislavského 

samosprávneho kraja za prvé 3 kvartáli roku 2023. Hospodárenie v tomto období 

prebiehalo podľa plánu. V rámci materiálu môžete nájsť plnenie jednotlivých položiek 

príjmov a výdavkov a v samostatnej kapitole sú rozpísané všetky kapitálové výdavky 

jednotlivo. Materiál je stručný, ale zachytáva vlastne všetky zásadné informácie k tomuto 

obdobiu. 

Za mňa asi toľko. Ďakujem pekne. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Otváram rozpravu k tomuto bodu programu. 

Neevidujem žiadnu prihlášku do rozpravy, ukončujem ju, odovzdávam slovo návrhovej 

komisii. 



Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte, prosím, hlasovať o tom, že Zastupiteľstvo 

Bratislavského samosprávneho kraja po prerokovaní materiálu berie na vedomie 

informáciu o rozpočtovom hospodárení BSK za obdobie od 1. Januára 23 do 30. 9. 23. 

Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, poprosím, aby sme o materiáli hlasovali teraz.  

Konštatujem, že za hlasovalo 50 poslancov a poslankýň, proti nikto, nikto sa nezdržal, bod 

číslo 8 bol prijatý tak, ako bol navrhovaný návrhovou komisiou, prechádzame na bod číslo 

9. Tým je návrh rozpočtu BSK na roky 24-26. Opäť úvodné slovo, pán riaditeľ odboru 

financií Marek Vlčej. 

Marek Vlčej (riaditeľ Odboru financií Úradu BSK) 

Ďakujem pekne, pán predseda, vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci. 

Bratislavský samosprávny kraj bude v roku 2024 hospodáriť s vyše 300 miliónmi eur 

napriek tomu, že samosprávy musia čeliť nielen hospodárskej kríze týkajúcej sa zvýšenej 

inflácie alebo rastu cien energií, ale najmä znížením daňovým príjmov, tak aj napriek 

tomuto sa nám podarilo pripraviť taký návrh rozpočtu na roky 2024-26, ktorý môžeme stále 

označiť za rozvojový a ktorý zachytáva a zachováva medziročný nárast disponibilných 

finančných prostriedkov pre všetky naše kľúčové oblasti. Najväčšia časť rozpočtu sa tak 

ako vždy, týka oblasti vzdelávania, kam ide vyše 1/3, konkrétne je to zhruba 108 000 000. 

Okrem bežnej prevádzky v tejto oblasti sa bude ďalej pokračovať vo zvyšovaní 

energetickej efektívnosti budov a ďalšie zveľaďovanie školskej infraštruktúry. Na cesty 

druhej a tretej triedy, čo je druhá najväčšia položka, je vyčlenených 51.000.000 EUR, 

z týchto 51 000 000 ide 34,3 milióna, teda sa týka ďalšej modernizácie vybraných úsekov, 

pričom financované budú zo schváleného úveru zo spoločnosti nášho Development found. 

Vďaka tomuto úveru a ďalším aktivitám by malo byť v budúcom roku celkovo 

zrekonštruovaných približne 80 km našich ciest. Do sociálnej oblasti bude smerovať 

44.000.000 EUR, pokračovať sa bude v deinštitucioalizáciách. Táto oblasť je tá 

najkritickejšia, čo sa týka nárastu výdavkov, opäť tu vlastne toto je oblasť, kde budú 

výdavky rásť najviac zo všetkých oblastí, a to približne o 3 000 000. Štvrtou najväčšou 

oblasťou je prímestská autobusová doprava, tam budeme mať k dispozícii 

26.000.000 EUR a piatou najväčšou oblasťou je kultúra, kde bude vyčlenených 

7.000.000 EUR. Čo sa týka investičných výdavkov, tak ich úplný zoznam je súčasťou 

materiálu v rámci troch príloh, na konci materiálu, tie najdôležitejšie boli spomenuté už pri 

materiáli, ktorý sa týkal aktualizácie akčného plánu. Návrh rozpočtu prešiel všetkými 

komisiami zastupiteľstva a všade bol podporený. K dispozícii je aj súhlasné stanovisko 



pána hlavného kontrolóra. A ja si vás teda dovoľujem požiadať o podporu tohto materiálu. 

Ďakujem pekne. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Pán riaditeľ, ďakujem, otváram rozpravu k tomuto bodu programu, nech sa páči, prvá 

prihlásená do rozpravy, pani poslankyňa Hudáková. 

Mária Hudáková (poslankyňa BSK) 

Ozaj tento rozpočet nie každému alebo každej samospráve, ale už len výnimočne sa 

podarí urobiť prebytkový bežný rozpočet a BSK sa to teda podarilo. Je vidieť, že sa šetrí 

nielen na číslach, ale šetrí sa teda skutočne na tých bežných výdavkoch, čo by si mohli 

zobrať príklad naše samosprávy niektoré. Ďalej vôbec ste nepovolili, práveže naopak, ste 

zvýšili kapitálové výdavky a tvoria pomaly už štvrtinu nášho rozpočtu, čo je úžasné 

a vidíme aj z tých tabuliek, že z roka na rok sa nám darí realizovať viac a viac tých 

kapitálových výdavkov, takže aby som to tak zhrnula, BSK sa naozaj darí žiť šetrne a vyjsť 

zo svojho bežného rozpočtu, dokonca mať ho prebytkový v týchto ťažkých časoch, stále 

investovať do svojho majetku a zveľaďovať ho, mať naozaj peknú výšku rezervného fondu, 

ktorý má na svoje teda budúce investície a hospodáriť naozaj šetrne. Takže gratulujem, 

ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Pani poslankyňa, vaše slová sú hudbou pre uši všetkých kolegov z BSK. Ja iba chcem 

podotknúť, že je to taký ten tandem Mešťan - Vlčej, ktorý naozaj strážia, aby sme prežili, 

aby sme boli v maximálnom možnom finančnom zdraví. Nepoviem, že nás to nebolelo, 

bolelo nás to, museli sme sa rozlúčiť s niektorými kolegami, museli sme osekať naozaj na 

kosť veľa aj prevádzkových nákladov, ale takisto niektoré investície, čo nás mrzí, ale 

máme ich v zásobníku a v momente, ako sa vylepší finančná situácia, máme také svetlo 

na konci tunela, že niektoré peniaze nám možno prídu, s ktorými sme nerátali, takže v tom 

momente sa vrátime ku všetkým ambíciám, ktoré BSK malo a ktoré sme spolu teda mali 

aj poslanci, aj vedenie úradu. Ďakujem. Ďalším do rozpravy prihláseným je, aha, faktická 

poznámka na župana? 

Mária Hudáková (poslankyňa BSK) 

Teda prežili sme spolu aj to minulé volebné obdobie a teda viete, že veľa z týchto nejakých 

šetrení, ktoré sme urobili a toho finančného nastavenia a celkovo myslenia sa nám 

podarilo urobiť práve to minulé volebné obdobie. Myslím si, že tiež som k tomu prispela 

nejakým tým svojím dielom. Takže tak, ako sme možno nemali v niektorých veciach 

rovnaké názory to minulé volebné obdobie, ja viem naozaj aj chváliť a oceniť dobrú prácu 

a tento rozpočet naozaj svedčí o tom, že sme finančne nastavení veľmi dobre. 



Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, a samozrejme slová vďaky patria aj vám a ostatným členom finančnej komisie 

za to, že veľmi dobre spolupracujete s úradom a tie výstupy sú v podstate v harmónii 

a v súlade a zhodnete sa na tom všetci. Nie je tam, nie je tam clash, ale je tam zhoda, to 

je veľmi dobre. Ďalším do rozpravy prihláseným je pán poslanec Barto. 

Martin Barto (Poslanec) 

Ďakujem, pán župan. Ja by som sa iba pripojil k slovám pani poslankyne Hudákovej 

a chcem povedať to, že na finančnej komisii sme ten rozpočet prebrali, prediskutovali a 

ten záver je naozaj taký, že za daných okolností je optimálny a je optimálny, čo sa týka 

výdavkov aj proste šetrenia. A povedal by som, zodpovedného hospodárenia a pripájam 

sa k slovám pani poslankyne, že rozpočet BSK môže byť príkladom zodpovedného 

rozpočtu pre všetky samosprávy v tejto krajine. Takže ďakujem všetkým, najmä teda 

pánovi Vlčejovi za, za predložený rozpočet, za zodpovedné správanie a dovolím si 

poprosiť poslancov, aby tento rozpočet podporili. Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem. Ďalším prihláseným do rozpravy je pán poslanec Chren. 

Martin Chren (poslanec BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, pán predseda. Nezažil som ešte takúto idylickú debatu pri 

schvaľovaní rozpočtu. A to ani u seba v Ružinove, takže naozaj blahoželám k tomu, čo sa 

podarilo zostaviť a možno takto na záver debaty, dovoľte mi to trošičku odľahčiť a takou 

výzvou do budúceho roka, pretože naozaj je pravda, že na tomto úrade sa podarilo už 

zoštíhliť všetko okrem župana. Takže rád sa pridávam s nejakým záväzkom na budúci rok, 

aby sme aj toto spolu zlepšili. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Toto je humor, ktorý s poslancom Chrenom zdieľame od roku 2009, keď sme spolu pôsobili 

v politickej strane a v parlamente. Ja mu to vrátim, premyslím ako. Neevidujem žiadnu 

ďalšiu prihlášku do rozpravy, takže rozpravu ukončujem a odovzdávam slovo návrhovej 

komisii. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte, prosím, hlasovať o rozpočte tak, ako bol predložený. 

Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Poprosím, aby sme hlasovali teraz. 



Konštatujem, že za hlasovalo 49 poslankýň a poslancov, proti nebol nikto, nikto sa 

nezdržal, rozpočet bol jednohlasne veľkým počtom hlasov prijatý. Poprosím o potlesk pre 

kolegov.  

Ďakujem veľmi pekne. Ukončujem bod číslo 9 a prechádzame na bod číslo 10. Tým je 

návrh voľba podpredsedov Bratislavského samosprávneho kraja. Tento bod vkladáme do 

nášho rokovania v súvislosti s doručením žiadosti pani podpredsedníčky Simony Petrík 

a pána podpredsedu Michala Saba o uvoľnenie z výkonu funkcie podpredsedov BSK, 

žiadosti boli doručené písomne. Po dohode naprieč politickým spektrom dávam návrh na 

voľbu nových podpredsedov BSK, presnejšie sa jedná o návrhy voľby jednej 

podpredsedníčky a jedného podpredsedu BSK, mená sú uvedené v materiáli, ja ich teda 

poviem, pani poslankyňa Petra Hitková a pán poslanec Martin Kuklovský. Keďže 

personálne voľby prebiehajú v režime tajnej voľby, budeme postupovať podobne ako pri 

voľbe podpredsedov v decembri minulého roku, tzn. najskôr si zvolíme 5 člennú volebnú 

komisiu, ktorá si určí svojho predsedu, volebná komisia vám vydá hlasovacie lístky 

a obálky a ďalšie podrobnosti k priebehu voľby vám už doplní predseda komisie. V tomto 

momente mám na stole návrh na zloženie volebnej komisie pre tajnú voľbu podpredsedov. 

Tá je zložená z poslankýň a poslancov Kisková, Beňová-Makiová, Patoprstý, Vician 

a Polešenský. Má niekto nejaký iný návrh? Pán poslanec Hrčka, nech sa páči. 

Michal Hrčka (poslanec BSK) 

Ďakujem. Ja sa chcem spýtať. Už v súčasnosti, či už na meste alebo aj na mestských 

častiach, častokrát v prípade veľkej zhody sú tieto veci robené verejne, aby, lebo celý ten 

proces tajnej voľby je výrazne komplikovanejší a zbytočnejší. Tak ja neviem, že či to vôbec 

rokovací poriadok župy, priznám sa, nepozeral som sa, umožňuje, ak by to neumožňoval, 

či pre budúcnosť to vieme pripraviť, aby sme pri takýchto veciach, ak to umožňuje, tak 

samozrejme by som bol radšej za to, aby to, alebo teda by sa navrhol, aby to bolo riešené 

normálne priamym hlasovaním. Naozaj, že je to výrazne rýchlejšie a efektívnejšie. Vďaka. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, odovzdávam slovo pánovi poslancovi Vicianovi a potom budeme reagovať za 

úrad. 

Martin Vician (poslanec BSK) 

Teda ospravedlniť, ja nemôžem byť v tej, teda tej komisii, pretože odchádzam skorej, takže 

tiež som za skôr verejné hlasovanie. Ďakujem.  

Juraj Droba (predseda BSK) 

Poprosím Matúša teraz o stanovisko, aj o to, ako vieme nahradiť niekoho nového do 

volebnej komisie. 



Matúš Šaray (vedúci právneho oddelenia Úradu BSK) 

Ďakujem pekne. My v tomto prípade máme v tom rokovacom poriadku striktne stanovené, 

že pri podpredsedoch je tajná voľba. Pri ostatných je to možnosť alebo že spravidla, ale 

pri podpredsedoch máme v rokovacom poriadku striktne, že ide o tajnú voľbu a v tomto 

prípade, ak teda pán poslanec tu nebude, tak návrh bol, povedal, bude pani poslankyňa 

Ďurajková ako návrh na ďalšieho člena volebnej komisie. Ďakujem.  

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, pán poslanec Hrčka. 

Michal Hrčka (poslanec BSK) 

Vďaka. Len by som teda poprosil, ako určite sa mi to teraz nechce dávať nejaký návrh, ale 

pre budúcnosť, keby ste mohli pripraviť naozaj ten rokovací poriadok tak, aby v prípade, 

že tu je všeobecná zhoda, kľudne 3 pätiny, aby to mohla byť verejná voľba. Je to naozaj 

omnoho efektívnejšie, lebo my vecou, ktorú by sme odbavili jedným hlasovaním, myslím, 

že tu je ako určite jasná, zjavná väčšina k tomu, ako by to malo dopadnúť a zabíjať 

30  minút len kvôli tomu, aby sme museli robiť papieriky, tajné voľby, komisie, neviem čo, 

príde zbytočné, takže len pre budúcnosť, keby som mohol poprosiť dať možno 

zapracovania verejné voľby v tomto prípade, že za, ja neviem, budú súhlasiť 3 pätiny 

poslancov, tým pádom by to bolo asi jasné. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Tento podnet predpokladá návrh zmeny rokovacieho poriadku. Budeme sa o tom baviť 

a dáme vedieť na budúcom zastupiteľstve. Pán poslanec Uhler. 

Jozef Uhler (poslanec BSK) 

Ďakujem za slovo, pán predseda. Na mestskom zastupiteľstve hlavného mesta sme 

v minulosti mali úzus, že poslanci môžu odhlasovať výnimku z rokovacieho poriadku, ak 

teda odhlasujú, že toto 1 hlasovanie bude prebiehať verejným hlasovaním. Takže by sa to 

dalo, neviem, či je to možné, ale fakt by nám to veľmi zjednodušilo aj teraz.  

Juraj Droba (predseda BSK) 

Poprosím ešte pána poslanca Buocika. Následne zareaguje Matúš Šaray. 

Ján Buocik (poslanec) 

Áno, už sa to tu tak šíri éterom, že možno keby sme túto debatu si odpustili, tak už by sme 

mali aj odvolené. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Matúš, nech sa páči, ak treba ešte niečo doložiť. 



Matúš Šaray (vedúci právneho oddelenia Úradu BSK) 

Ja len jednu vec, aby naozaj táto voľba nebola spochybnená do budúcna, máme teraz 

striktne v rokováku takto stanovené, nemáme tam ani tú možnosť, ktorú vy spomínate, 

môžeme sa nad tým zamyslieť, že do budúcna dáme, že ak ja neviem, 3 pätiny rozhodnú, 

že bude iná forma atď. Ale momentálne by som to nemenil, aby náhodou do budúcna 

nevznikli nejaké pochybnosti o tejto voľbe. Ďakujem.  

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Takže zjednodušene povedané, komisia bude, 

dáme o nej hlasovať, takže vymenujem ešte raz členov komisie, pani poslankyne Kisková, 

Makkiová a pani po poslankyňa Ďurajková. 

A páni poslanci Patoprstý a Polešenský, tak poprosím, aby ste hlasovali o zložení komisie, 

teraz. 

Ďakujem veľmi pekne. Za hlasovalo 47 poslankýň a poslancov, nikto nebol proti, nikto sa 

nezdržal. Ja by som teraz poprosil dvoch kandidátov na podpredsedov, budú mať priestor 

povedať pár slov, ak majú záujem, predpokladám, že ste s tým rátali a bolo vám povedané, 

že budete hovoriť, takže nech sa páči, Petra Hitková prvá. Ja zatiaľ iba poviem, že sú to 

moje nominácie, je to, je to výsledok politickej dohody spred volieb. Ja ich plne akceptujem 

a budem ich podporovať v tom, aby dali župe maximum z toho, v čom sú dobrí. Ďakujem.  

Petra Hitková (poslankyňa BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, ja sa v prvom rade chcem poďakovať pánovi županovi za túto 

nomináciu a rovnako sa chcem poďakovať strane PS a Simonke Petrík, Mišovi Sabovi, že 

mi umožnili teda byť nominantom a ich nástupcom. Veľmi, veľmi stručne, keďže mnohí sa 

ponáhľajú. Ja len poviem za seba, že ja sa školstvu a vzdelávaniu venujem celý svoj 

profesný život, vyštudovala som učiteľstvo, kedysi dávno, aj doktorát mám z učiteľstva 

a venujem sa pedagógom. Najprv na British causiel, v spolupráci s cambridgskou 

univerzitou sme pripravovali študentov a učiteľov na cambridské skúšky, aby boli schopní 

pripravovať študentov a testovať ich. Následne som bola potom 6 rokov na pedagogickej 

fakulte v Bratislave, 2 roky na Ekonomickej univerzite, kde teda sa to nejavilo ako niečo, 

čo by ma až tak nadchýňalo, tak som potom prešla do Trnavy na Trnavskú univerzitu a už 

5 rokov pôsobím v Staromestskom zastupiteľstve, kde okrem toho, že vediem školskú 

komisiu, sa venujem aj sociálnym veciam v rámci sociálnej komisie, takže ešte raz chcem 

veľmi pekne poďakovať a keď mi dnes teda dáte dôveru, budem sa snažiť napĺňať tie 

očakávania, ktoré do mňa župa vkladá. Ďakujem.  

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, pán kolega Kuklovský, nech sa páči. 



Martin Kuklovský (poslanec BSK) 

Vážený pán predseda, podpredseda, vážené panie poslankyne, páni poslanci, ja len 

v skratke, ja som vo volebnom prvýkrát ako poslancom vo volebnom období, kandidoval 

som v Podunajských Biskupiciach, kde som aj v miestnom zastupiteľstve ako poslanec, 

profesne, ale aj osobne, sú mne najbližšie témy životné prostredie, environmentál a zelené 

témy. Pôsobil som ako projektový manažér v projekte Zem bez odpadkov, už posledné 

roky, teraz momentálne pracujem ako technológ dotrieďovacieho závodu pre našu 

mestskú firmu Olo, kde mám na starosti triediacu linku na plastový odpad, ich recykláciu, 

popritom robím osvetu, poprípade aj radu pre verejnosť alebo školstvo, ako triediť, ako má 

triedenie odpadu, aký to má význam. Popritom, čo sa mi premietlo aj do osobného života, 

je monitorovanie, odstraňovanie čiernych skládok. To už je taká tá deformácia pracovná, 

čo aj na prechádzkach v podstate sa zúčastňujem takýchto prác. Sú to témy, ktoré mám 

mne osobne veľmi blízkym človekom Mišom Sabom, ktorý mi je ako človek aj ľudsky, ale 

aj ako hodnotovo veľmi blízky, a preto budem rád, ak budem byť jeho plnohodnotným 

zástupcom na pozícii podpredsedu a takisto ďakujem aj Sime. Sú to veľmi blízki ľudia, čiže 

ďakujem za vašu dôveru, ak ju dostanem. Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Keď sme sa s pánom vicežupanom Sabom bavili o tom, kto bude aspoň spolovice natoľko 

zelený ako on, tak padlo iba jediné meno, takže tá nominácia je úplne správna a je to také 

nástupníctvo. Dobre, otváram rozpravu k tomuto bodu programu, nech sa páči. 

Keďže neevidujem žiadne prihlášky do rozpravy. 

A pán poslanec Švaral, nech sa páči. 

Peter Švaral (poslanec BSK) 

Ďakujem pekne, pán župan, ja chápem systém nominácií a povedal som už minule, keď 

je rozdiel na úrovni zastupiteľstva krajského a obecných a mestských, primátor, starosta 

si určí svojho zástupcu koho uzná za vhodné a nič nerieši. Tuná je ten princíp trochu iný, 

chápeme, že tie návrhy sú tvoje návrhy a napriek tomu, že nemám žiadny osobný problém 

s ľuďmi, ktorých si tu predstavoval, mám problém s tým princípom, ktorý opäť pripomínam. 

Myslím si, že, keďže ten kraj máme tak štruktúrované, ako máme úplne inak ako všetky 

ostatné, ja viem, že počty sú také bratislavské, že Bratislavského zase vidieť kedykoľvek, 

kedykoľvek aj oponci a robí to a valce. Je to aj pri štruktúre vedenia župy, čo ma mrzí 

a  mrzí ma, že proste nie je priestor, aby to takto veľmi nekričalo. To je celé. To je jediný 

môj principiálny výhrada, hovorím, nie je to útok, ani výhrada voči nominovaným ľuďom. 

Myslím, že s jedným aj s druhým mám korektný vzťah alebo nemajú sme nikdy žiadny 

problém, len ten proste princíp. Pri snahe o svetový mier a geopolitickú rovnováhu, všetko 

tak mi tu absentuje. Ďakujem. 



Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem. Vnímam tú pripomienku ako relevantnú, je to politická dohoda. Tak toto dopadlo 

a chcem povedať len na obranu úradu, že myslím si, že aj distribúcia financií, aj distribúcia 

pozornosti a záujmu je mierne asymetrická voči mestu Bratislava. Naozaj si myslím, že v 

troch okresoch robíme viac, ako by bolo proporčne náležité. Myslím si, že sa venujeme 

naozaj aj okresu Malacky, okresu Pezinok a okresu Senec. A veľakrát aj Bratislavskí 

poslanci podnikajú aktivity vo vašich regiónoch. Nemyslím si, že je opodstatnená nejaká 

obava ľudí, ktorí sú aktívni v troch okresoch okolo Bratislavy, že by ich župa nejako 

zanedbávala. Ale dám na to ešte raz väčší pozor. A áno, tá pripomienka je relevantná, 

áno, sú štyria vicežupani, všetci štyria zastupujú mesto Bratislava, ja budem na nich 

apelovať, aby nestrácali zo zreteľa to, že tu máme 3 mikroregióny, o ktoré sa chceme 

starať tak isto. Faktická, pán poslanec Švaral, nech sa páči. 

Peter Švaral (poslanec BSK) 

Áno, vôbec nespochybňujem angažovanosť župy v regiónoch, je to viditeľné a posledné 

2 roky, čo sa deje naozaj a nie, že 2, posledné roky, čo sa deje, tak je to viditeľné len toľko. 

Ďakujem.  

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem. Pani vicežupanka Simona Petrík, nech sa páči. 

Simona Petrík (poslankyňa BSK) 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja by som v prvom rade chcela na záver tohto, neviem, 

mandátu alebo tejto funkcie, ktorú dnes aj s kolegom opúšťame, poďakovať pánovi 

županovi Drobovi za tú dôveru, ktorú mi dal a naozaj som sa snažila počas celého tohto 

roka, lebo je to vlastne rok, keďže v decembri sme nastupovali s Michalom ho zastupovať 

v oblasti sociálnych vecí čo najlepšie. Chcela by som sa takisto poďakovať za skvelú 

spoluprácu s celým úradom, ale najmä za absolútne profi a ľudskú spoluprácu s pani 

Maricou Šikovou, riaditeľkou odboru sociálnych vecí a s celým týmto odborom. Naozaj 

bolo mi absolútnou cťou s vami spolupracovať a budem držať svojej nástupkyni palce, 

pokiaľ ju teda zvolíte a dáte jej dôveru, takisto by som chcela podporiť, aby ste jej dali svoj 

hlas, aby podobne si užila túto spoluprácu s celým odborom sociálnych vecí. Ďakujem, 

obrovsky ďakujem a takisto sa teším aj na spoluprácu s vami ako poslankyňa 

Bratislavského samosprávneho kraja, lebo musím povedať, že celý tento plynulý chod 

a vôbec profesionálna a takisto korektná diskusia je niečo, čo je pre mňa vyslovene 

balzamom na dušu popri tej parlamentnej realite, ktorú zažívame v Národnej rade. 

Ďakujem pekne.  

 



Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, Simona, chcem ti poďakovať tiež za veľmi dobrú spoluprácu a tvoje nasadenie 

a srdce. To je dôležité, to sa ráta, pán poslanec Sabo, nech sa páči. 

Michal Sabo (poslanec BSK) 

Ďakujem za slovo, pán župan. Aby sme to nepredlžovali a aby to nebolo viacej, viacej 

uplakané ako motivujúce, tak chcem poželať, ak teda dostanú dôveru tohto zastupiteľstva, 

novej, budúcej vicežupanke a nové budúcemu vicežupanovi. Veľa energie a veľa lásky do 

práce, ktorú prinesú. Samozrejme ďakujem celému úradu Bratislavského samosprávneho 

kraja. Tu vzniká naozaj veľké množstvo kvalitnej profesionálnej plynulej práce a je to 

naozaj vidieť aj na dnešnej rozprave k rozpočtu napr. Takže ďakujem všetkým a šťastné 

a veselé. Ďakujem.  

Juraj Droba (predseda BSK) 

To isté, držím palce v Národnej rade a takisto na župe v pozícii poslanca. Nasledovať bude 

teraz voľba, ukončujem rozpravu a poprosím asi Matúša Šaraya, aby ten proces popísal. 

Tu bude jednoduchšie. 

Matúš Šaray (vedúci právneho oddelenia Úradu BSK) 

Ďakujem. Ja poprosím teraz zvolených členov tej volebnej komisie, aby sa presunuli 

potom k Janke, povieme si ten postup, ale podstata bude taká, komisia vám v podstate 

všetkým vydá hlasovací lístky oproti podpisu, ten podpis bude v podstate kvórum, 

následne hlasovací lístok upravíte, aby nevznikli pochybnosti. Je to návrh pána župana, 

nazvem to, že unblock, tzn. hlasujete jedným za, za obidvoch a ak nesúhlasíte, tak 

nesúhlasíte v podstate ani s jedným, tzn. je to takto postavené, tá voľba, je to návrh pána 

predsedu, komisia spočíta výsledky, spočíta tie, to hlasovanie, oznámi výsledok, potom už 

v časti uznesenia v tej voľbe sa nevracame, lebo to je odhlasované a odhlasuje sa len 

technická stránka uvoľnenia vicežupana na výkon funkcie a stanovenie alebo určenie 

odmeny v zmysle zákona. Takže poprosím členov komisie, aby sa odobrali za Jankou 

Vaculovou, ďakujem.  

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, poprosím teda, aby sme prešli k voľbe. 

Chcem vás poprosiť ešte počas prestávky a voľby. Ak by ste navštívili expozíciu vonku 

pred rokovacou miestnosťou, sú tam naše zariadenia, ak môžte nejakú korunku, resp. Eur 

minúť, budem veľmi rád, ak neostanú s prázdnymi kasičkami, takže skúste minúť peniaze 

na dobré veci. Ďakujem. 

 



Juraj Droba (predseda BSK) 

Vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci, prosím, zaujmite svoje miesta v rokovacej 

sále. 

Janka Vaculka. 

Vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci, prosím, usaďte sa na svoje miesta.  

Ďakujem veľmi pekne. 

Voľba prebehla a poprosím teraz pani poslankyňu Beňovú Makkiovú, aby vás oboznámila 

s výsledkami tajnej voľby dvoch vicežupanov Bratislavského samosprávneho kraja. 

Monika, nech sa páči, máš slovo. 

Monika Beňová Makkiová (poslankyňa BSK) 

Ďakujem, tak dovoľte, aby som vám predniesla zápisnicu volebnej komisie z 15. decembra 

2023 k voľbe podpredsedov Bratislavského samosprávneho kraja. Informujem vás, že 

volebná komisia vydala 50 hlasovacích lístkov, vhodených do hlasovacej urny bolo 

50 lístkov, z toho je 50 platných lístkov, zároveň uvádzam nasledovné výsledky 

hlasovania, za hlasovalo 44 poslankýň, poslancov, proti boli traja poslanci, zdržali sa traja 

poslanci. 

Na záver konštatujem, že pani magisterka Petra Hitková, PhD. a pán Martin kuklovský boli 

dňa 15. decembra 2023 zvolení Zastupiteľstvom Bratislavského samosprávneho kraja za 

podpredsedov Bratislavského samosprávneho kraja, gratulujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, teším sa na spoluprácu a odovzdávam slovo predsedovi návrhovej komisie 

Marekovi Machatovi, nech sa páči.  

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujem pekne, pán župan, dajte prosím hlasovať o tom, že Zastupiteľstvo Bratislavského 

samosprávneho kraja po prerokovaní materiálu po A volí s účinnosťou od 15. 12. 2023 za 

podpredsedov Bratislavského samosprávneho kraja pani magisterku Petru Hitkovú PhD. 

a pána Martina Kuklovského. To je tá časť uznesenia, ktorú ste práve počuli z úst Moniky 

Makkiovej Beňovej a po B určuje, že B1, že zvolená podpredsedníčka magisterka Petra 

Hitková PhD. je s účinnosťou od 16. 12. 2023 dlhodobo uvoľnená na výkon funkcie 

podpredsedníčky BSK v rozsahu 50 % úväzku a B2, že dlhodobo uvoľnenej 

podpredsedníčke BSK magisterke Petre Hitkovej PhD. určuje odmenu za výkon funkcie 

podpredsedníčky BSK vo výške 35 % platu predsedu BSK mesačne, a to od 16. 12. 2023. 

Ďakujem. 

 



Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, poprosím, aby sme hlasovali o tomto uznesení, nech sa páči.  

Konštatujem, že za hlasovalo 40 poslankýň a poslancov, nikto nebol proti, nikto sa 

nezdržal. 

Poprosím ešte druhý, druhá časť uznesenia, či nie? Dobre, takže ukončujem rozpravu 

k tomuto bodu programu, je to bod číslo 10. Otváram bod číslo 11. Tým je Návrh na 

odvolanie člena komisie majetku, investícií a verejného obstarávania zastupiteľstva BSK 

Juraja Jánošíka a voľbu člena komisie školstva a mládeže a športu doktora Juraja 

Jánošíka za predsedu komisie školstva, mládeže a športu zastupiteľstva BSK. Je to, je to 

bod číslo 11. Začíname dnes sériu niekoľkých bodov, ktoré sa týkajú zmien v obsadení 

jednotlivých poslaneckých komisií ich členmi, prípadne predsedami. Chcem povedať, že 

sú to väčšinou výsledky buď osobných žiadostí vás kolegov poslancov, prípadne nejakých 

dohôd, kde sme si povedali, kto by tú prácu robil ďalej a prebral vlastne tie zodpovednosti. 

V tomto bode sa konkrétne pán poslanec Jánošík vzdáva svojho členstva v majetkovej 

komisii, zároveň v tomto bode budeme hlasovať o voľbe pána poslanca Jánošíka za 

predsedu komisie školstva, mládeže a športu. Pripomínam, že pán poslanec bol 

doterajším členom komisie, pani predsedníčka Hitková svojím zvolením vlastne odchádza 

z pozície predsedníčky komisie a bola taktiež doteraz jej členkou. Otváram rozpravu 

k tomuto bodu programu. 

Neevidujem žiadne prihlášky do rozpravy, takže dovoľte, aby som ju ukončil a odovzdal 

slovo návrhovej komisii. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujem pekne, pán župan, dajte, prosím, hlasovať o materiáli tak, ako bol predložený 

a tak, ako ste ho aj predstavili, ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Poprosím hlasovanie, teraz. 

Konštatujem, že za hlasovalo 38 poslankýň a poslancov, nikto nebol proti, 1 sa zdržal, 

uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhnuté. Prechádzame na bod číslo 12. Tým je 

návrh na voľbu člena komisie školstva, mládeže a športu Zastupiteľstva BSK a člena 

komisie majetku, investícií a VO Zastupiteľstva BSK, poslanca Polata Elalmisa. Tento 

materiál vychádza z prejaveného záujmu pána poslanca o prácu v uvedených komisiách. 

Prosím o podporu pri hlasovaní za člena a odovzdávam, teda otváram rozpravu formálne. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Neevidujem prihlášku do rozpravy, ukončujem a odovzdávam slovo návrhovej komisii. 

 



Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, opäť prosím, dajte hlasovať o materiáli tak, ako bol 

predložený a predstavený. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, ďakujem, poprosím, aby sme hlasovali teraz. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem. Konštatujem, že zahlasovalo 39 poslankýň, poslancov, nikto nebol proti, nikto 

sa nezdržal, uznesenie bolo prijaté v jeho predkladanej verzii. Prechádzame na bod číslo 

13. Tým je návrh na odvolanie člena komisie majetku, investícií, verejného obstarávania 

zastupiteľstva BSK pána poslanca Švarala, je to na žiadosť pána poslanca, takže otváram 

rozpravu k tomuto bodu programu. 

Nikto sa nehlási, odovzdávam slovo návrhovej komisii. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte prosím hlasovať o tom, že odvolávame poslanca 

Švarala na základe predloženého materiálu. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, poprosím, aby sme teraz hlasovali o tomto návrhu. 

Konštatujem, že za hlasovalo 39 poslankýň a poslancov, nikto nebol proti, nikto sa 

nezdržal, uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo predkladané a prechádzame na bod číslo 

14. Tým je návrh na zmenu uznesenia číslo 514/2022 zo dňa 9. septembra 2022, ktorým 

sa schválil nájom nebytových priestorov časti budovy na Rovniankovej ulici číslo 1 

v katastrálnom území Petržalky zapísanom na LV číslo 2699 z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa, ktorým je zabezpečenie dostupnosti zdravotnej starostlivosti. Úvodné 

slovo odovzdávam Matúšovi Šarayovi. 

Matúš Šaray (vedúci právneho oddelenia Úradu BSK) 

Ďakujem pekne, vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci. V tomto materiáli riešime 

predlženie existujúcich nájomných vzťahov. Doteraz títo lekári v zdravotnom stredisku na 

Rovniakovej ulici mali nájom na dobu určitú vždy do konca roka, keďže nás požiadali, že 

chcú tam ďalej poskytovať zdravotnú starostlivosť, tak podstata tohto materiálu je len 

zmena nájmu z doby určitej na dobu neurčitú. Materiál prešiel príslušnými komisiami, bol 

odporúčaný, takže poprosím aj ja o jeho podporu. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, otváram rozpravu k tomuto bodu programu. 



Neevidujem žiadnu prihlášku do rozpravy, upozorňujem, že ide o hlasovanie s osobitným 

zreteľom, kde je potrebná trojpätinová väčšina všetkých hlasov. Odovzdávam slovo 

návrhovej komisii. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte prosím hlasovať o materiáli tak, ako bol predložený. 

Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, poprosím, aby sme o materiáli hlasovali, teraz.  

Konštatujem, že za hlasovalo 40 poslankýň a poslancov, nikto sa nezdržal, nikto nebol 

proti. Uznesenie bolo prijaté v jeho predkladanej verzii. Ukončujem bod číslo 14 

a prechádzame na bod číslo 15. Tým je návrh na prevod cestnej svetelnej signalizácie 

nachádzajúcej sa v katastrálnom území Pezinka a v katastrálnom území Grinavy z majetku 

mesta Pezinok do vlastníctva BSK. Opäť úvodné slovo, pán doktor Šaray. 

Matúš Šaray (vedúci právneho oddelenia Úradu BSK) 

Ďakujem pekne. Ako už názov hovorí, v tomto prípade schvaľujeme nadobudnutie 

svetelnej signalizácie, ktorá je súčasťou cestnej siete. Takže z toho pohľadu to má 

charakter nehnuteľností, nadobúdame to za symbolické 1 EUR. V uznesení sú popísané 

jednotlivé ulice, resp. križovatky, kde sa táto svetelná signalizácia nachádza. Materiál bol 

prerokovaný v komisiách, bol odporučený na prerokovanie a schválenie. Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne Matúš, otváram rozpravu k tomuto bodu programu, prihlásený je 

pán poslanec Mács, nech sa páči. 

Roman Mács (Poslanec) 

Vážený pán predseda, vážené kolegyne, vážení kolegovia, ja som nesmierne rád, že po 

veľmi dlhom čase spoločnej práce, ktorá bola veľmi intenzívne, sa tento materiál dostáva 

na rokovanie zastupiteľstva BSK a verím, že v prípade, ak tento materiál bude schválený, 

umožní to zjednodušiť a zrýchliť komunikáciu na veľmi zaťaženej ceste II/502. Ďakujem 

ešte raz a dúfam, že to prejde. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne za súčinnosť mestu Pezinok a poprosím vás, aby sme, teda, 

odovzdávam slovo návrhovej komisii. 

 

 



Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte prosím, hlasovať o materiáli, tak ako bol predložený. 

Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Poprosím o hlasovanie, teraz. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem. Konštatujem, že za hlasovalo 40 poslankýň a poslancov, nikto nebol proti, nikto 

sa nezdržal, uznesenie bolo prijaté. Ukončujem bod číslo 15 a prechádzame na bod číslo 

16. Tým je návrh na schválenie bezodplatného prevodu rozšírenia cesty III/1043 v rozsahu 

35 m² v katastrálnom území Senca v prospech Bratislavského samosprávneho kraja. Opäť 

úvodné slovo má Matúš Šaray. 

Matúš Šaray (vedúci právneho oddelenia Úradu BSK) 

Ďakujem pekne. V tomto prípade ide o nadobudnutie vlastníctva 35 m², rozšírenie cesty, 

ktoré vykonal investor ako vyvolanú investíciu. Na komisiách sme si vysvetlili celú tú 

chronológiu, ako tomu, čo tomuto predchádzalo. Takže momentálne komisie odporučili 

tento materiál na prerokovanie a schválenie, takže poprosím o jeho podporu. Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem Matúš, otváram rozpravu k tomuto bodu programu. 

Neevidujem žiadne prihlášky do rozpravy, ukončujem ju a odovzdávam slovo návrhovej 

komisii. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte, prosím, hlasovať o materiáli tak, ako bol predložený, 

ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Poprosím poslankyne, poslancov, aby hlasovali, teraz. 

Konštatujem, že za hlasovalo 39 poslankýň a poslancov, nikto nebol proti, nikto sa 

nezdržal, uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou. A ukončujem bod číslo 16. 

Prechádzame na bod číslo 17. Tým je návrh na majetkoprávne vysporiadanie pozemkov 

pod cestným telesom číslo III/1113 katastrálnom území Rohožníka pre účely scelenia 

cestného pozemku a kolaudácie cesty. Opäť má slovo Matúš Šaray. 

Matúš Šaray (vedúci právneho oddelenia Úradu BSK) 

Ďakujem pekne. BSK v minulosti vykonalo rekonštrukciu tejto cesty v tej súvislosti došlo 

k určitým odchýlkam od jej trasovania pre potreby kolaudácie, musíme mať vysporiadané 



všetky tie pozemky, ktorými je tá cesta dotknutá, v tomto prípade nadobúdame alebo 

schvaľujeme odkúpenie pozemkov, ktoré spravuje vlastne Slovenská republika v Správe 

slovenského pozemkového fondu, v materiáli sú uvedené jednotlivé parcely, výmera 

a cena je tam 27, 80 za meter štvorcový. Materiál prešiel komisiami. Poprosím o jeho 

podporu, ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, poprosím, teraz otvorím rozpravu k tomuto bodu programu. 

Nehlási sa nik, takže ju ukončujem a odovzdávam slovo návrhovej komisii. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte, prosím hlasovať o materiáli tak, ako bol predložený. 

Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Poprosím o hlasovanie, teraz. 

Konštatujem, že za hlasovalo 41 poslankýň a poslancov, nikto nebol proti, nikto sa 

nezdržal. Uznesenie bolo prijaté v jeho predkladanom wordingu alebo formulácii textácií. 

Ukončujem bod číslo 17. Prechádzam na bod číslo 18. Je to návrh na zmenu členiek 

odbornej hodnotiacej komisie BRDS na podporu kultúry na roky 23 a 24 schváleného 

uznesením zastupiteľstva BSK číslo 29/23 zo dňa 31. 3. 23. Úvodné slovo má pani 

riaditeľka odboru kultúry Svetlana Waradzinová. 

Svetlana Waradzinová (vedúca oddelenia kultúry Úradu BSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Dovoľte mi, aby som predstavila návrh na menovanie dvoch členiek 

odbornej komisie pre kultúru, ide o pani Mgr. Silviu Hroncovú, o pani magistru Beátu 

Jablonskú, PhD. Silvia Hroncová ako bývalá poverená ministerka kultúry, predtým 

generálna riaditeľka Slovenského národného divadla, riaditeľka divadelného ústavu, bude 

hodnotiť projekty v oblasti performatívneho umenia, tzn. v oblasti divadla a tanca a pani 

Beáta Jablonská momentálne pôsobí ako odborná asistentka na katedre teóriadín umenia 

Vysokej školy výtvarných umení a je to uznávaná kurátorka a historička umenia, ktorá 

bude posudzovať projekty v tematickej téme vizuálne umenie. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, otváram rozpravu k tomuto bodu programu. 

Neevidujem žiadnu prihlášku do rozpravy, takže ju ukončujem a odovzdávam slovo 

návrhovej komisii. 

 



Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte, prosím hlasovať o materiáli tak, ako bol predložený 

a predstavený. 

Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, poprosím vás o hlasovanie, teraz. 

Konštatujem, že za hlasovalo 41 poslankýň a poslancov, proti nikto, nikto sa nezdržal. 

Uznesenie bolo prijaté a tým pádom ukončujem bod číslo 18. Prechádzame na bod číslo 

19. Tým je návrh na vymenovanie členov odbornej hodnotiacej komisie BRDS na podporu 

zdravotníctva na roky 24/25. Úvodné slovo má nový riaditeľ odboru zdravotníctva Peter 

Kardoš. Nech sa páči. 

Peter Kardoš (riaditeľ Odboru zdravotníctva Úradu BSK) 

Dobrý deň, vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci, predkladáme vám na 

prerokovanie a schválenie návrh na vymenovanie členov odbornej hodnotiacej komisie 

BRDS na podporu zdravotníctva na roky 24/25. Táto komisia je zložená zo zamestnancov 

úradu a je navrhnutá tak, aby bolo zabezpečené odborné a kvalifikované hodnotenie 

jednotlivých žiadostí. Týmto vás prosím o podporu. Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, otváram rozpravu k tomuto bodu programu. 

Keďže sa do nej nikto nehlási, ukončujem rozpravu a odovzdávam slovo návrhovej komisii. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte, prosím hlasovať o materiáli tak, ako bol predložený, 

ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Poprosím, aby sme o materiáli hlasovali teraz.  

Juraj Droba (predseda BSK) 

Za hlasovalo 42 poslankýň a poslancov, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal. Konštatujem, 

že uznesenie bolo prijaté v jeho predkladanej verzii a ukončujem bod číslo 19. 

Prechádzame na bod číslo 20. Tým je návrh na schválenie dodatku číslo 7 zriaďovateľskej 

listine číslo 002/2009 zo dňa 22. júna 2009 rozpočtovej organizácie BSK s názvom 

Gaudeamus, zariadenie komunitnej rehabilitácie na Mokrohájskej ceste 3 v Bratislave. 

Poprosím o úvodné slovo pani riaditeľku odboru Maricu Šikovú. 

 



Marica Šiková (riaditeľka Odboru sociálnych vecí Úradu BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci, predmetom 

materiálu je návrh na rozšírenie portfólia poskytovaných sociálnych služieb v župnom 

zariadení jGaudeámus, zariadenie komunitné rehabilitácie, o prepravnú službu. Ide 

o pilotný projekt, potreba zriadiť a poskytovať prepravnú službu vyplynula z praxe, 

predpokladá sa, že prepravnú službu budú využívať najmä prijímatelia sociálnej služby 

v zariadeniach sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Bratislavského 

samosprávneho kraja. Nakoľko ide o pomoc ľuďom so zdravotným postihnutím, prosím 

vás o podporu tohto materiálu. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, otváram rozpravu k tomuto budú programu. 

Prihláseným do rozpravy je pán poslanec Marek Machata, nech sa páči. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujem pekne. Ja len veľmi stručne chcem poďakovať. Verím, že tento pilotný projekt 

bude úspešný a že ak to bude potrebné, tak sa rozšíri aj na naše ďalšie zariadenia. 

Ďakujem. 

 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem. Neevidujem žiadne ďalšie prihlášky do rozpravy, takže ju ukončujem 

aodovzdávam slovo návrhovej komisii. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte prosím hlasovať o materiáli, tak, ako bol predložený. 

Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Poprosím, aby ste o materiáli hlasovali. 

Konštatujem, že za hlasovalo 40 poslankýň a poslancov, nikto nebol proti, nikto sa 

nezdržal, uznesenie bolo prijaté v jeho predkladanom texte a prechádzame na bod číslo 

21. Tým je návrh na menovanie Mgr. Jany Gavorníkovej do funkcie riaditeľky domova 

sociálnych služieb a zariadenia pre seniorov Kaštieľ na Hlavnej ulici v Stupave. Úvodné 

slovo opäť Marica Šiková. 

Marica Šiková (riaditeľka Odboru sociálnych vecí Úradu BSK) 

Ďakujem pekne, Mgr. Jana Gavorníková sa zúčastnila výberového konania na uvoľnenú 

funkciu riaditeľa, riaditeľky domova sociálnych služieb a zriadenia pre seniorov v Kaštieľ 



Stupave. Výberová komisia po zhodnotení písomných materiálov a osobného vystúpenia 

zúčastnených uchádzačov skonštatovala, že najúspešnejšia podľa bodového hodnotenia 

bola Mgr. Jana Gavorníková a odporučila predsedovi Bratislavského samosprávneho 

kraja navrhnúť menovanú na vymenovanie za riaditeľku organizácie.Mgr. Jana 

Gavorníková pracuje v domove sociálnych služieb a zariadení pre seniorov Kaštieľ 

vStupave viac ako 10 rokov. Má praxou získané nielen odborné, ale aj manažérske 

zručnosti. V súčasnej dobe je poverená výkonom funkcie riaditeľky tohto zariadenia, 

vzhľadom na bohaté pracovné skúsenosti, aj vzhľadom na skutočnosť, že sa počas svojho 

poverenia osvedčila vo vedení tejto organizácie, predseda Bratislavského samosprávneho 

kraja týmto využíva svoje právo a predkladá zastupiteľstvu návrh na jej menovanie. Pani 

Janku Gavorníkovú máme aj v sále. Môžete sa, Janka, aby vás, ak by ste mali na ňu 

otázky, je pripravená vám ich zodpovedať. Ďakujem pekne. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, pani Gavorníková, vitajte v rodine BSK, dúfam, že sa vám bude 

dariť. Otváram diskusiu k tomuto bodu programu.  

Nemáme nikoho prihláseného do diskusie, takže ukončujem, odovzdávam slovo 

návrhovej komisii. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne. Zastupiteľstvo Bratislavského samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálu menuje podľa § 11 ods. 2 písmeno h) zákona NR SR číslo 302/2001 Z. z. 

o samosprávnych krajoch v znení neskorších predpisov pani magisterku Janu 

Gavorníkovú do funkcie riaditeľky domova sociálnych služieb a zariadenie pre seniorov 

Kaštieľ, Hlavná 13, Stupava od 1. 1. 2024. Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, poprosím, aby sme o tomto návrhu uznesenia hlasovali. Teraz.  

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem. Konštatujem, že za hlasovalo 40 poslankýň, poslancov, nikto nebol proti, nikto 

sa nezdržal, uznesenie bolo prijaté. Prechádzame na bod číslo 21, pardon, 22. Tým je 

návrh plánu kontrolnej činnosti útvaru hlavného kontrolóra BSK na prvý polrok 2024. 

A o úvodné slovo poprosím pána hlavného kontrolóra Milana Slezáka. 

Milan Slezák (hlavný kontrolór Bratislavského samosprávneho kraja) 

Dobrý deň. Ďakujem, pán predseda, vážené poslankyne, páni poslanci. V súlade 

s príslušnými ustanoveniami všeobecne záväzných právnych predpisov vám predkladám 

návrh plánu kontrolnej činnosti na obdobie prvého polroka 24. Do plánu boli zapracované 



všetky doručené podnety a opätovne bola ponechaná možnosť pre vás poslancov 

predkladať svoje prípadné podnety priebežne počas celého kontrolovaného obdobia. 

Ďakujem pekne. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem a otváram rozpravu k tomuto bodu programu. 

Neevidujem žiadne prihlášky do rozpravy, poprosím o slovo pána predsedu návrhovej 

komisie. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte, prosím, hlasovať o materiáli tak, ako bol predložený. 

Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Poprosím, aby ste hlasovali, teraz.  

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, konštatujem, že za hlasovalo 40 poslankýň a poslancov, nikto nebol proti, nikto 

sa nezdržal. Ukončujem tento bod programu a prechádzame na bod číslo 23. Tým je voľba 

predsedu dotačnej komisie zastupiteľstva BSK, tento bod bol po dohode z pracovného 

stretnutia predsedov klubov a komisií doplnený do dnešného rokovania. Pán poslanec 

Juraj Jánošík sa stal staronovým predsedom komisie školstva a po zvážení regionálneho 

aspektu, odbornosti, zamerania a tiež náročnosti a vôle navrhovaného nového predsedu, 

navrhujem teda pána poslanca Olivera Solgu, ktorý má s touto prácou veľké skúsenosti 

azároveň vidím dobrý match v tom, že dotácie sú vo veľkej miere o kultúrnych podujatiach. 

Oliver je v tejto oblasti dlhodobo aktívny a prejavil záujem o túto prácu. Takže je to 

nominácia, ktorú vám ponúkam a otváram rozpravu k tomuto bodu programu. 

Neevidujem žiadne prihlášky do rozpravy, takže odovzdávam slovo návrhovej komisii. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte prosím hlasovať o materiáli tak, ako bol predložený, 

kde v bode A1 volíme pána poslanca Juraja Jánošíka za člena dotačnej komisie a v bode 

A2 volíme Olivera Solgu za predsedu dotačnej komisie zastupiteľstva BSK. Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, poprosím, aby sme hlasovali o tomto návrhu, teraz.  

 

 



Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, konštatujem, že za hlasovalo 39 poslankýň a poslancov, nikto nebol proti, 

1 poslanec sa zdržal. Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo predložené. Ukončujem bod 

číslo 23 a prechádzame na bod číslo 24. Voľba členky komisie sociálnych vecí 

zastupiteľstva BSK, toto je dnes už posledná personálna voľba do komisie, nakoľko 

zvolená pani vicežupanka Petra Hitková sa bude venovať aj témam sociálnych vecí, 

vychádzame v ústrety jej požiadavke stať sa členkou komisie sociálnych vecí. Otváram 

rozpravu k tomuto bodu programu. 

Neevidujem žiadne prihlášky do rozpravy, takže ju ukončujem a odovzdávam slovo 

návrhovej komisii. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, vítam Peťu Hitkovú v sociálnej komisii, pán župan, dajte, prosím 

hlasovať o materiáli tak, ako bol predložený. Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, poprosím, aby sme hlasovali teraz.  

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, konštatujem, že za hlasovalo 41 poslankýň a poslancov. Nikto nebol proti, nikto 

sa nezdržal. Ukonkončujem bod číslo 24. Prechádzame na bod číslo 25. Návrh na 

schválenie dodatku číslo 3 k zmluve o poskytnutí finančného príspevku pre projekt 

Ecoregion SKHU v rámci programu spolupráce Interreg V-A Slovenská republika - 

Maďarsko 2014-2020. O úvodné slovo poprosím pani riaditeľku odboru Barboru Lukáčovú. 

Barbora Lukáčová (riaditeľka odboru stratégie) 

Veľmi krátke úvodné slovo. Ide o formálne dotiahnutie dodatku a medzinárodnej zmluvy, 

keďže partneri medzi sebou presúvajú peniaze vzhľadom tak, aby sa vyčerpalo, čo ich 

maximum. Ďakujem veľmi pekne. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, poprosím, teraz otváram rozpravu k tomuto bodu programu. 

Nikto sa do rozpravy nehlási, odovzdávam slovo návrhovej komisii. 

Marek Machata (poslanec BSK) 

Ďakujeme pekne, pán župan, dajte, prosím hlasovať o materiáli tak, ako bol predložený. 

Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, poprosím, aby sme hlasovali teraz. 



Konštatujem, že za hlasovalo 43 poslankýň a poslancov, nikto nebol proti, nikto sa 

nezdržal, uznesenie bolo prijaté. Ďakujem veľmi pekne. A prechádzame na bod číslo 26. 

Tým sú interpelácie, ak má niekto záujem o interpelácie, prosím, hláste sa do rozpravy 

teraz. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Neevidujem žiadny záujem o interpelácie, takže bod číslo 26 ukončujem bez hlasovania 

a prechádzame na bod číslo 27 - Rôzne. Prvý bod, ktorý chcem dať do vašej pozornosti 

je pozvánka na vianočné trhy. Dovoľte mi aj z tohto miesta pozvať vás na župné vianočné 

trhy, ktoré sa uskutočnia 19. A 20. decembra na námestíčku pred národným futbalovým 

štadiónom v Bratislave. Je to roh Kalinčiakovej a Bajkalskej ulice. Otvorenie sa uskutoční 

v utorok 19. decembra o trinástej. Pozývame vás vychutnať si predvianočnú atmosféru 

spolu so žiakmi našich škôl, klientami našich DSS a takisto umelcami z kultúrnych 

zariadení, je to druhý ročník podujatia. V minulom roku sa župné vianočné trhy tešili 

veľkému záujmu a budeme naozaj radi, ak by ste nás tam poctili svojou účasťou 

a návštevou. Trhy budú otvorené oba dni od trinástej do devätnástej. Takže ešte raz, 

vutorok o devätnástej otvárame a pokračujú v stredu. Taktiež vás chcem poprosiť 

o doručenie nominácií na ocenenia BSK, je to, postupne sa blížime ku koncu termínu 

zberu nominácií významných osobností na ocenenie BSK. Posledná možnosť doručiť 

vaše návrhy je už len do konca tohto mesiaca. Takže ak si to môžte naozaj poznačiť do 

kalendárov, budeme radi čo najväčšiemu počtu nominácií tak, aby sme mohli vyberať 

maximálnu kvalitu. Toľko z mojej strany a evidujem prihlášku do rozpravy. Pán poslanec 

Elalmis, nech sa páči.  

Polat Elalmis (poslanec BSK) 

Ďakujem, pán župan. No prepáčte, ja som si to naozaj chcel vyskúšať, lebo som tu dneska 

prvýkrát, tak mikrofón mi funguje, zoznamujem sa s týmto, ale tak bez srandy. Chcel by 

som popriať všetkým naozaj šťastné a veselé a chcel by som sa poďakovať odboru 

školstva v zastúpení Jany Zápalovej za tento rok, ktorý bol vážne veľmi silný a náročný 

a chcel by som naozaj poďakovať. Šťastné a Veselé všetkým, kolegovia. Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďalším v rozprave prihláseným je pán poslanec Švaral. 

Peter Švaral (poslanec BSK) 

Ďakujem pekne. Ja mám 2 veci, ak môžem, môžem, chcel by som poďakovať vedeniu 

župy a pracovníkom úradu. Tu kvantum práce, čo tento rok bolo urobené, myslím, že už 

sedemnásty rok som starosta, takže ako viem nejaké veci aj hodnotiť, kvantum práce, čo 

ukazuje aj tie čísla pri implementácii projektov, je klobúk dolu, takže za to vďaka a na druhú 



stranu veľkú vďaku za tú spoluprácu, ktorú pracovníci predávajú nám ostatným a trebárs 

regiónu alebo ktorí implementujeme taktiež projekty, v Bratislavskom kraji sa tento rok 

finišovalo s projektami a s implenáciou a s uplatníme použitím peňazí, ktoré sa dlhodobo 

vybavovali vďaka odboru stratégie Maroš a spol. Vďaka, pán Furik a spol. Tá spolupráca 

implementácii a ten servis, čo bol dávaný, tak naozaj bez toho by mnohé tie veci išli do 

stratena a myslím, že aj vy, aj ja viacej poznáme, že tu ten strach, že čo keď firma odíde 

a nájsť znovu cez nové očko a proste ten stavebný trh bol posledné 2 roky úplne šialený, 

takže naozaj ďakujem a druhú vec, čo mám a môj kolega z Malaciek už nie je, ale chcel 

by som vyzdvihnúť ten, tú prácu, čo v Malackách bola urobená pri tých implementácií, tiež 

ich preto Malacky sa úplne počas tohto roku zmenili. Je, pravdaže.  

Mnohí ľudia asi mu dávajú vyžrať stratu komfortu pri doprave a prekonaní atď. a možno to 

ocenia domáci až za pár rokov, ale 

mesto Bratislava by sa mohlo inšpirovať to, ako sa to robiť v Malackách, že to má hlava 

pätu a nie tie pokusy, čo sa tu dejú na návrží a kade tade alebo križovatkách s maľovaním 

a kvetináčke niečím, že len toľko som chcel, že dávam hold tomu, čo sedel v Malackách. 

Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Škoda, že si pán poslanec Říha nemohol vypočuť tieto slová, špeciálne z tvojich úst, Peter, 

si myslím, že by bol najprv šokovaný a potom zaskočený. Ale ďalej odovzdávam slovo 

pani poslankyni Ďurajkovej. 

Monika Ďurajková (poslankyňa) 

Ďakujem, pán župan. Ale ja mám taký podnet alebo prosbu už dlhšie, ale teda som sa 

k nej dostala, že či by sa dal možno v budúcom roku zverejňovať materiály na portáli egov, 

ktorý je prehľadnejší aj pre jednak poslancov a jednak aj pre verejnosť. Máte tam vlastne 

k danému bodu daný materiál, čiže nemusíte si sťahovať vlastne celý ten súbor 

zozipovaný a máte tam aj prehľadne, kto ako hlasoval, či bol prítomný, lebo teraz je to 

v ďalšom pdfku. A keď chcete vedieť, aké bolo uznesenie, tak si to musíte zase v inom 

pdfku pozrieť. Je to portál alebo teda systém, ktorý využívajú mnohé väčšie samosprávy, 

aj Bratislava, aj Ružinov, čiže bolo by, alebo chcela by som takto možno dať na zváženie, 

či by to úrad BSK mohol do budúceho roka nejakým spôsobom implementovať, aby to 

bolo prehľadnejšie aj pre verejnosť. Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Mám informáciu, že sú tam technické problémy, pre ktoré to možné asi nebude, ale 

poprosím kolegov z itčka, aby vám to osobne vysvetlili. 

Ďakujem ďalším, do rozpravy prihláseným je pán poslanec Jánošík. 



Juraj Jánošík (poslanec BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, pán predseda. V prvom rade sa chcem poďakovať komisii pod 

vedením Michala Rákusa, majetku, investícií, že som tam mohol pracovať rok, že to so 

mnou vôbec vydržali. V druhom rade by som chcel poďakovať za to, že môžem znovu byť 

predsedom komisie školstva, mládež a športu, ktorej mám veľmi blízko. Ďakujem Peťke 

Hitkove a ľuďom tam, že sme skutočne dobre spolupracovali a prajem jej v novej pozícii 

veľa šťastia, úspechov a v neposlednom rade by som chcel skutočne poďakovať vedeniu 

župy, riaditeľom, zamestnancom, všetkým, samozrejme, poslankyniam, poslancom 

a všetkým ľuďom, ktorí skutočne, musím povedať, behám po celom Slovensku ako 

viceprezident pre amatérsky futbal, kde je vyše 6000 klubov a skutočne naša župa, čo sa 

týka nielen zastupiteľstiev a komisie, môžme byť príkladom a ja som veľmi rád, že môžem 

byť tohto súčasťou a chcem vám poďakovať a popriať veselé sviatky, nech sa nám darí. 

A nech je rok 2024 ešte lepší, ako bol tento rok. Veľká vďaka, ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem Juraj, ma neprestáva fascinovať slovo futbal a poprosím ďalšieho v poradí, pána 

poslanca Winklera. 

Martin Winkler (poslanec BSK) 

Ja by som sa chcel poďakovať pani poslankyni Ďurajkovej, lebo včera sme mali istú 

výmenu názorov na zastupiteľstve o mojom hlasovaní tu a musím povedať, že veľmi ťažko 

sa dohľadáva to, ako človek hlasoval, takže bolo by fajn, keby ste to skúsili nejak 

vymyslieť, aby sa to dalo lepšie dohľadať o tom, ako konkrétny poslanec hlasoval, to je 

prvá vec a druhá vec, bolo nám povedané ešte pred chvíľkou, že sa dozvieme viac 

informácií o tom cyklomoste, takže by som poprosil teda, keby sa dalo k tomu ešte niečo 

povedať. Ďakujem. O tom, čo naňho nemáme, tých 100 000 000, čo tam bola tá 

informácia. Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Toto bolo asi najlepšie vzniesť v bode interpelácie, ale Barbora Lukáčová sa blíži, takže 

bude odpovedané na tvoju otázku, Martin. Medzitým odovzdám ešte slovo pánovi 

poslancovi Zaťovičovi. 

Martin Zaťovič (poslanec BSK) 

Ďakujem pekne, opäť, ja som ďalší, čo ďakujem teraz ďakujem župe, za včera som otvárali 

nový športový areál na škole Adlera, úžasný športový areál pre všetkých, nielen 

dopravčan, ale okolie. Ďakujem župe, že od roku 2009 sme začali túto možnosť riešiť 

a práve za vlády alebo za vedenia župy pánovi Jurajovi Drobovi sa naozaj podarilo, 

ďakujem aj zamestnancom na čele s pánom Čimborom, pán Čimbora, a či tu je alebo nie, 



je tu veľká vďaka naozaj a verím, že táto škola bude teda vzorom pre ďalšie školy a pre 

župu naďalej rozvoj ďalšej športovísk. Ešte raz, veľká vďaka celému BSK. Našim 

zamestnancom, aj vám, pani poslankyne, poslanci, že schválili rozpočet na toto 

financovanie. Ďakujeme pekne za všetkých. Dobro členov, okolie. Pekný deň prajem 

a šťastné veselé sviatky. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Ja som tiež chcel poďakovať menovite, teda by som musel 

poďakovať všetkým, ale špeciálne Janovi Čimborovi za to, ako sa, ako to uchopil, keď to 

trošku sa potácalo a dotiahol tu v rekordnom čase a tá Adlerka je naozaj fantastická, keď 

máte cestu do Dúbravky, choďte si to pozrieť. Takto, keď budú vyzerať športoviská 

a školské areály do budúcna, tak toto je dobrá cesta preto, aby mesto Bratislava 

a Bratislavský kraj napredovali a iba poviem ešte, že chceme tam vybudovať takú dobrú 

symbiózu medzi štvrťou, v ktorej sa ten areál nachádza, mestskou časťou a školou a ten 

areál bude k dispozícii vo veľkej miere aj verejnosti. Dokonca sme poverili jednu kolegyňu 

novú na to, aby robila ten nový rezervačný systém. Cez neho si budú môcť občania 

bookovať športoviská. Bude to také, že teraz to robíme ako pilot, ale chceme to aplikovať 

na všetky ostatné športoviská, ktoré Bratislavský samosprávny kraj zriaďuje. Takže, 

Martin, ďakujem za súčinnosť aj mestskej časti a teším sa na to. Vyzerá to tam naozaj 

dobre, choďte si to pozrieť. Myslím, že aj pani poslankyňa Čahojová celkom rada, že 

karloveský futbalisti majú nový svätostánok a budú mať ešte ďalší. 

Dobre. 

Faktická, Juraj Jánošík, potom dám slovo Barbore Lukáčovej, aby tam nemusela tak dlho 

stať. 

Juraj Jánošík (poslanec BSK) 

Ďakujem, pán predseda. Ja len aby teraz budem hovoriť ako predseda Bratislavského 

futbalového zväzu. To, čo sa včera udialo, je skutočne pre mňa veľkou radosťou a veľkým 

poďakovaním, lebo len pre vašu informáciu, v Bratislavskom futbalovom zväze medzi 

16 a 19 rokov sú, je zaregistrovaných toľko hráčov, ako majú ostatné všetky zväzy 

v našom kraji a v Bratislave je totálny kolaps, čo sa týka futbalových ihrísk a župa a teda 

vedenie župy a my všetci sme sa o toto príčinili. Som veľmi vďačný, lebo tak, ako povedal 

pán predseda, Karlova Ves, Dúbravka, Inter Bratislava, Domino Bratislava, proste je 

katastrofálny stav. Sú to útvary talentovanej mládeže. Bohužiaľ, hanbou je, že v Bratislave 

zaniklo 42 ihrísk a dá sa povedať, okrem Národného futbalového štadióna nijaký 

nevznikol. Ďakujem. 

 

 



Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, teraz na chvíľu prerušujem rozpravu, odovzdávam slovo Barbore Lukáčovej, 

aby odpovedala na interpeláciu pána poslanca Winklera. 

Barbora Lukáčová (riaditeľka odboru stratégie) 

Ďakujem veľmi pekne. Nie, to cyklomost, to je strašne dlhý cyklomost za 120 000 000. 

Hovoríme o regionálnom prepojení, o ktorom sa hovorí viac ako 40 rokov. Ono nadobúda 

na význame vo chvíli, kedy pravdepodobne Rakúska federatívna republika odstúpi od 

zámeru vybudovania diaľničného prepojenia S8 D4. Regionálny most je téma, ktorá sa 

tiahne viac ako naozaj 30 rokov v nejakých plánoch. Pred desiatimi rokmi bol bohužiaľ 

pozastavený napriek tomu, že mal vypracovanú dokumentáciu pre územné rozhodnutie, 

a to v trasovaní intravilán obce Záhorská Ves a intravilán mesta Angen. Pozastavenie 

vzniklo na základe plebiscitu. Na druhej strane hranice. Aby ste vedeli, to len vám 

oboznámim. V rámci rakúskeho práva neexistuje posudzovanie územného konania, ale 

nahrádza sa rozhodnutím mestskej rady. Ak mestská rada potrebuje ako keby vystužiť 

svoje rozhodnutie, tak sa tak koná na základe väčšinového plebiscitu, problém je, že rada 

konala na základe menšinového plebiscitu, teda ak by sme išli podľa nášho zákona, tak 

by vôbec nebolo záväzné a rovnako nebolo záväzné ani pre radu. Každopádne rada mesta 

Angern rozhodla, že nechce most situovaný v intraviláne Záhorská - Angern a poverila 

v podstate investora, čo je dolnorakúska vláda, hľadať alternatívne riešenia. Tá vyvinula 

taký trošku zdĺhavejší, zdĺhavejší proces, opakujem, alebo resp. zdôrazňujem, že sa 

nachádzame v päťke chránenom území, hľadali sa v podstate trajektórie, možnosti, ako 

túto päťku chránenú územiu obísť. Našiel sa priestor v takzvane južnom obchvate 

Angernu, ale ten je nesmierne náročný na samotnú investíciu, pretože ideme vlastne celú 

tú stavbu alebo celá tá stavba je projektovaná na pilotoch, úplne prirodzene, pretože je to 

záplavové územie na jednej aj na druhej strane, v podstate najväčšia šírka záplavového 

územia. 

To bola prezentovaná štúdia po tých x rokov štúdie uskutočniteľnosti, pretože musela 

prejsť aj vážnymi vplyvmi na životné prostredie a kompenzáciami. Čiže sú tam vyčíslené 

v rámci tej stavby aj kompenzácie, nakoniec sa odhadovaný rozpočet zastavil na 

120 000 000. Včera my sme vzniesli pripomienku, že 120 000 000 na takúto regionálnu 

stavbu nikdy nebudeme mať, okrem toho intenzita dopravy, ktorá by tam išla, tak 

jednoducho to naozaj nie je well you for money, aby nám to nevyšla ani v štátnej expertíze 

takáto investícia. Vyvolali sme opätovne tlak, aby sme sa vrátili do diskusie intravilán - 

intravilán. Rakúšania nám majú oznámiť svoje rozhodnutie do konca marca, pretože u nich 

to ide naozaj zložitým procesným spôsobom, s vysokou pravdepodobnosťou aj oni budú 

preferovať nakoniec intravilán - intravilán prepojenie. Tá odhadovaná investičná záťaž, 

ktorú ale na našej strane by jednoznačne musel zafinancovať štát, je v tej chvíli niekde 



okolo 40 000 000. Takže toľko, aby ste mali predstavu, že kde sa tá téma dneska 

nachádza. Ďakujem veľmi pekne. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem, verím, že informácia je vyčerpávajúca, pán poslanec Winkler spokojný 

s odpoveďou a tým pádom ďakujem aj Barbore, odovzdávam slovo ďalšiemu 

prihlásenému do rozpravy, tým je Juraj Štekláč. 

Juraj Štekláč (podpredseda BSK) 

Ďakujem za slovo. Ja takisto by som sa chcel poďakovať vedeniu župy, ako aj všetkým 

svojim spolupracovníkom na župe, nebudem menovite, moje poďakovanie máte každý 

deň, ale čo by som ešte chcel? Chcel by som sa poďakovať kolegom z nášho klubu, 

myslím si, že zastupujete kraj skvele a som presvedčený, že to tak bude aj naďalej a vďaka 

vám za to porozumenie, ktoré pre stratégie kraja máte. Ďakujem a pekné sviatky. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem. Poprosím ďalej pani poslankyňu Čahojovú. 

Dana Čahojová (poslankyňa BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, pán župan, keďže ste ma spomenuli, tak som sa prihlásila do 

rozpravy, hoci som to nemala v pláne. Ale môj muž hovorí, často mi opakuje, že aj keď sa 

už nezdá, že sa pochvala ešte zmestí, vždy sa zmestí. Takže dovoľte, aby som vás teda 

všetkých pochválila, či už zamestnancov alebo kolegov tuná v zastupiteľstve a poďakovala 

sa za všetko, čo som sa tu naučila medzi vami za ten rok a možno pripomenula, aby sme 

trošku boli nad vecou, aby sme nezabúdali na to, že koľko toho dobrého rozdáme, toľko 

raz pod tým stromčekom nájdeme, aby sme na to mysleli trošku s nadhľadom na tie stresy 

posledných dní. A dovoľte, aby som vám zaželala všetkým nám komunálnym politikom, 

vieme, že to je vzácne a aby ste mali pokojné sviatky a do nového roka, aby ste boli zdraví 

aj s vašimi blízkymi. Ďakujem za všetko. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne, pani vicežupanka Ožvaldová. 

Alžbeta Ožvaldová (vicežupanka BSK) 

Ďakujem pekne za slovo, kolegyne, kolegovia, dovoľte mi, aby som v mene nás všetkých, 

čo sme tu poslankyne a poslanci, sa poďakovala tomuto úradu na čele s pani Patríciou 

Mešťan a jej zástupcu Emila Pavlíka. Všetkým oddeleniam, všetkým odborom, ktorí 

pracujú tu na tejto župe. A zvlášť, ak dovolíte, sa poďakovala odboru dopravy a všetkým 

zamestnancom prajem krásne prežitie vianočných sviatkov. Medzi nás všetkých. Vážené 

poslankyne, vážení poslanci, tu sa hrá fair play hra, ja si myslím, že všetci radi chodíme 



na tieto zastupiteľstvá. Vďaka vám a vďaka tým pracovníkom, ktorí nám vytvárajú ten 

priestor, aby sme kľudne mohli rokovať, aby sme kľudne mohli odhlasovať všetky 

materiály, ktoré dostávame na stôl a samozrejme, ak dovolíte, tak na záver som si nechala 

pána župana. Toto všetko môže fungovať len tak a vtedy, ak tu máte človeka, ktorý sa 

píše s veľkým Čé, lebo ľudskosť je na prvom mieste u tohto župana a prajem mu veľa 

zdravia, šťastia, lásky a nech nás vždy podrží. Krásne sviatky všetkým. Ďakujem. 

Juraj Droba (predseda BSK) 

Ďakujem veľmi pekne a prijímam, prijímam tieto slová s pokorou ,chcem povedať ešte pár 

drobných vecí. Vyzdvihol som Jána Čimboru za jeho aktivity pri Adlerke. Zároveň musím 

povedať, že tie Malacky naozaj idú a darí sa im aj vďaka nášmu úradu a tuná hrá obrovskú 

rolu Peter Furik a celý jeho tím, takže Peťovi veľmi pekne ďakujem. Ďalej chcem 

poďakovať Marici Šikovej, Janke Zápalovej. Okrem zamestnancov župy, ktorých je niečo 

cez 200, máme asi, ak dobre hovorím, okolo 5000 zamestnancov v školstve a viac ako 

1000 zamestnancov v odbore sociálnych vecí v našich DSS kách a tu sú teda naše 

2 najväčšie cieľové skupiny mimo úradu, v podstate sú to naši kolegovia, aj keď, aj keď 

formálne nie sú. A aj Janka zorganizovala učiteľskú kapustnicu, ktorá už má svoju tradíciu 

a bolo to veľmi fajn, že naozaj tá akcia podľa mňa naberá na, na atraktívnosti, chodia tam 

tí učitelia, zabávajú sa, tancujú, je to, je to veľmi príjemné pre nich. No a Marica Šiková si 

ide svojev v oblasti sociálnych vecí zorganizovala perfektný večer pre zamestnancov 

sociálnych služieb, všetci zamestnanci, teda všetkých DSS iek boli v divadle Pavla 

Országha Hviezdoslava. Pripravila im 1 nádherný večer s veľmi dobrým programom. 

Napísala si scenár, neviem, ako dlho na tom pracovala, ale to bolo normálne práca pre 

scenáristov a dramaturga v jednej osobe. Takže Marica, klobúk dolu. No a kedysi, keď 

som robil v komerčnej sfére, tak sa hovorilo, že ryba smrdí od hlavy. Takže tie pochvaly 

a vďaka teda neskromne poviem, že veľmi pekne za ne ďakujem a možno mám na tom 

nejakú malú zásluhu, ale obrovskú zásluhu na tom má riaditeľka úradu Patrícia Mešťan, 

ktorá naozaj vybudovala 1 skonsolidovaný tím. Myslím si, že máme veľmi, veľmi stabilný 

úrad. Ľudia sa menia minimálne napriek tomu, že dostávajú ponuky aj z komerčnej sféry, 

ktoré sú finančne atraktívnejšie, tak tá župa vytvorila génius loci a ľudia chodia radi do 

roboty, a preto sú aj tie výsledky také, aké sú. Takže ďakujem všetkým kolegom. Vám ako 

poslancom, tiež veľmi pekne ďakujem, lebo dá sa byť konštruktívny a dá sa byť potom aj 

iný a našťastie nie ste iní, ale ste konštruktívni a prinášate do toho svoju pridanú hodnotu. 

Veľmi pekne ďakujem, no a dovoľte, aby som vás teda pozval na vianočnú kapustnicu, 

naschvál sme to naťahovali, aby ste nemuseli obedovať o 10:20, takže je 11:20. 

A pripravila ju pre nás naša Hotelová akadémia na Mikoviniho. Pozývam vás na 

kapustnicu, ďakujem. 

 


